
 

 

 

ПРОТОКОЛ №18 

 На 28 ноември 2024г (четвъртък) от 13 30 часа в Ритуалната зала на 

Община Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, свикано 

от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация (Покана с 

изх.№08-00-26/25.11.2024г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Владимир Петков Ванев 

5. Иван Ненов Марев 

6. Любомир Цветанов Йорданов 

7. Михаил Константинов Ганчев 

8. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

9. Николай Иванов Минчев 

10. Пламен Николаев Обрешков 

11. Преслава Димитрова Йонкова 

12. Светослав Димитров Минчев 

13. Тихомир Димитров Трифонов 

Няма отсъстващи общински съветници от заседанието. 

Присъстваха още: 

 Трифон Панчев - кмет на Община Дряново 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

Тодор Георгиев – Шест минути след 13:30 на 28 ноември, добър ден 

уважаеми колеги, добър ден уважаеми г-н Панчев, г-н Ангелов, г-жо Джеджева, 

г-н Йорданов, колеги от Общинска администрация! Добър ден на всички наши 

съграждани и онези, които ни гледат на живо на официалната страница онлайн 

на Община Дряново! 

Откривам редовното заседание, 18-тото редовно заседание на Общински съвет 

– Дряново днес, на 28 ноември, четвъртък. Уважаеми колеги, на основание 

чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, откривам официално заседанието на Общински съвет – 

Дряново. Трийсет и четири точки са в момента, като влезе молба от Общинска 

администрация, едно предложение от Кмета, което вчера успяхме да го пуснем. 

Уважаеми г-н Попов, радвам се да Ви видя! Което Общинска администрация и 

Кмета помолиха да бъде включено в заседанието. Принципен е този въпрос, 

ако обичате да докладвате тази точка, г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Г-н Ангелов ще даде повече информация, тъй като той се 

занимава с проекта. Благодаря! 

Ангел Ангелов – Налага се да внесем промени в Програмата за енергийна 

ефективност и по конкретно да се запишат цели, които Общината си залага да 

постигне в тази програма 21-ва - 27-ма година, защото има отворена мярка и 

до 18 декември можем да кандидатстваме за такъв тип проекти и едното от 

условията е те да бъдат приложени към тази програма, в която заложените 
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мерки да бъдат съпоставими с програмата, която Общината е приела. Поради 

тази причина внасяме буквално в последния момент тези изменения, но те не 

касаят големи промени, залагат се само едни параметри, които да 

кореспондират с програмата. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, имате ли други предложения в дневния 

ред? Г-н Марев. 

Иван Марев – Имам предложение спрямо училищата за 3 януари, петък – да е 

неучебен ден. Тъй като доста общини го направиха досега - за отопление, и за 

пътуване, всичко е по-практично да се започне от понеделник, след 5-ти. 

Тодор Георгиев – Благодаря! 

Трифон Панчев – По принцип подобен тип промени в работните дни на 

учреждения, детски градини и училища се случват със заповед на кмета. Т.е. 

общинският съвет и да иска няма как това нещо да го направи. Първо да 

изясним този въпрос. С колегите в Администрацията работим по темата, но 

изчакваме част от институциите да ни кажат кои искат да работят и кои не 

искат да работят, защото съгласете с мен, че поне една сборна група в 

Детската градина  е хубаво да има да работи на 3 януари. Нали така, 

Джеджева? Може би е по-добре ти да отговориш, за да сме по-ясни. 

Диляна Джеджева – С г-жа Ванкова, утре имаме среща с нея по повод 

Детската градина, тъй като там, знаете, са по-особени обстоятелствата от 

училищата, въпреки че са все институции в образователната система. Тъй като 

в Детската градина става въпрос за малки деца т.е. ще има дни – 23, 27 

декември, после 30 и 31 декември, в които може би ще бъдат формирани там 

сборни групи според това родителите каква заявка ще дадат и колко групи ще 

има, които да работят, тъй като се получават такива работни дни измежду 

много почивни дни. Оттам нататък идеята е по-скоро градината на 2 и на 3 да 

работи, тъй като вече си започва годината, работната, и хората ще започнат 

работа на 2-ри. А по повод училищата конкретно – не сме мислили само ние да 

ги оставим да учат на фона на всички, които вече са си дали заявка, че няма да 

учат, просто изчакваме да влезем в месец декември, тъй като има достатъчно 

време. В предходната година сме пускали няколко пъти заповеди буквално 

седмица по-рано. И аз всъщност си мисля, че има варианти и от 

Министерството в крайна сметка са спуснат такава заповед, тъй като е имало 

такива случаи. Но за училищата - разбира се, че ако всички останали почиват, 

ще бъдат пуснати и нашите, тъй като става въпрос за един петъчен ден. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Джеджева! Само че не сме в „Разни“. Да 

минем по правилник и наредба. И след това ще водим дискусия. Благодаря, ти 

г-н Марев за разбирането! Други предложения по дневния ред на 18-тото 

редовно заседание на Общински съвет – Дряново има ли? Няма. (Продължава 

на стр.7-8 от Протокола) 

Предлагам за включване в дневния ред точката от г-н Трифон Панчев – кмет на 

Община Дряново, за изменение и допълнение целите на Програма за енергийна 

ефективност на Община Дряново в периода 2021 - 2027 год. Моля които са 

съгласни с така направеното предложение от г-н Панчев за включване в 

дневния ред, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържал се 

– няма. Благодаря ви колеги! 

И анблок целият дневен ред с тази точка, която да стане 35-та в дневния ред, 

която добавихме. Има ли някой против да е последна? Няма. Които са съгласни 

с така направеното предложение по дневния ред на редовното заседание на 

Общински съвет – Дряново, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма. Приема се. 
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След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

2. Молба до Президента на Република България от Мустун Ибриямов 

Юсеинов за опрощаване на натрупани задължения към Община 

Дряново за местни данъци и такси (вх.№01-00-2-2/15.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище“ ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ЗСДЖН“. 

3. Молба до Президента на Република България от Розие Ибриямова 

Юсеинова за опрощаване на натрупани задължения към Община 

Дряново за местни данъци и такси (вх.№01-00-3-2/15.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище“ ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ЗСДЖН“. 

4. Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните данъци на територията на Община Дряново в частта ù за 

туристически данък (вх.№07-00-125/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „МДСТ“. 

5. Промени в Наредбата за определянето и администрирането на 

местните данъци на територията на Община Дряново в частта ù 

относима за данък върху недвижим имот и данък върху превозните 

средства (вх.№07-00-126/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“. 

6. Изменение на размера на такси от Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Дряново (вх.№07-00-128/19.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“. 

7. Изменение на Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

приета с Решение №42 от Протокол №4/28.01.2008г на Общински 

съвет – Дряново (вх.№07-00-94-1/21.11.2024г) /Промяна на размера 

на таксата за притежаване на куче/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

8. Допълнение на Наредба №1 за спазване на обществения ред в Община 

Дряново, приета с Решение №220 от Протокол №19/28.01.2009г 

(вх.№07-00-93-1/21.11.2024г) /Промяна в размера на санкцията 

относно задължението на собствениците на домашни кучета да ги 

регистрират и чипират съгласно ЗЗЖ/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

9. Одобряване на ПЛАН-СМЕТКА за разходите по събиране и 

транспортиране на битови отпадъци до съоръжения и инсталации за 

тяхното третиране, третиране на битови отпадъци в съоръжения и 

инсталации и поддържане чистотата на териториите за обществено 

ползване в населените места и селищните образувания на територията 

на Община Дряново, както и приемане размера на промила за 

облагане с такса "Битови отпадъци" през 2025 год. (вх.№07-00-
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127/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

10. Дофинансиране на дейността на Общинско предприятие „Чисто 

Дряново“ (вх.№07-00-124/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

11. Включване на обекти в разчета на капиталовите разходи за 2024 г на 

Община Дряново (вх.№22-00-535-2/06.11.2024г) /Доставка на 

вариопреса за специализиран сметосъбиращ автомобил и закупуване 

на нови контейнери за строителни отпадъци/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

12. Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обекти: „Закупуване на софтуер за управление на учебния процес в СУ 

„Максим Райкович““ и „Закупуване на софтуер за професионално 

обучение в СУ „Максим Райкович““ (вх.№07-00-120/15.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище“ ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“. 

13. Разместване на кредити по бюджета и капиталовата програма на 

ДУПУЛ гр. Дряново (вх.№27-00-128/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“. 

14. Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени бюджетни 

средства и преходни остатъци и други средства“ (вх.№07-00-

123/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“; ПК „УТСГВСЕ“. 

15. Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обект: „Строително-ремонтни работи и доставка на нови съоръжения 

за детска площадка в ДГ Детелина гр. Дряново (Вх.№07-00-

130/20.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОКБИД“; ПК „УТСГВСЕ“. 

16. Издаване на запис на заповед от Община Дряново в полза на ДФ 

„Земеделие", обезпечаващ финансиране на заявка за авансово 

плащане по Договор № BG06RDNP001-19.731-0003-C01/03.10.2024г за 

проект „Подмяна подова настилка на сцена и доставка на озвучителна 

техника за Сграда за култура и изкуство - град Дряново“, финансиран 

по процедура BG06RDNP001- 19.731, Мярка 7.2. „Подкрепа за 

инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от Стратегия за 

водено от общностите местно развитие на МИГ „Дряново - Трявна - в 

сърцето на Балкана“ от Програма за развитие на селските райони за 

периода 2014-2020г (вх.№07-00-131/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „УТСГВСЕ“. 
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17. Издаване на запис на заповед от Община Дряново в полза на ДФ 

„Земеделие", обезпечаващ финансиране на разхода за ДДС към заявка 

за авансово плащане по Договор № BG06RDNP001-19.731-0003-

C01/03.10.2024г за проект „Подмяна подова настилка на сцена и 

доставка на озвучителна техника за Сграда за култура и изкуство - 

град Дряново“, финансиран по процедура BG06RDNP001- 19.731, 

Мярка 7.2. „Подкрепа за инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от 

Стратегия за водено от общностите местно развитие на МИГ „Дряново - 

Трявна - в сърцето на Балкана“ от Програма за развитие на селските 

райони за периода 2014-2020г (вх.№07-00-132/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „УТСГВСЕ“. 

18. Определяне на начална тръжна пазарна цена за продажба на имоти - 

частна общинска собственост - в пакет, представляващи: УПИ V - общ. 

от кв. 26 с площ 779 м2 и УПИ VI - общ. от кв.26 с площ 732 м2 по 

плана на с. Катранджии, общ. Дряново (вх.№22-00-764-2/19.11.2024г) 

/Във вр. с Решение №257 от 30.10.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

19. Определяне на начална тръжна пазарна цена за продажба на имоти - 

частна общинска собственост - в пакет, представляващи: УПИ VII - 

общ. от кв. 26 с площ 734 м2 и УПИ VIII - общ. от кв.26 с площ 791 м2 

по плана на с. Катранджии, общ. Дряново (вх.№22-00-769-

2/19.11.2024г) /Във вр. с Решение №258 от 30.10.2024г на ОбС-

Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

20. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, 

определяне на начална пазарна цена и начин за продажба на имот - 

частна общинска собственост, представляващ: Поземлен имот с 

идентификатор 14859.501.31 по КК на с. Геша, общ. Дряново, заедно с 

построената в него сграда с идентификатор 14859.501.31.1 (Сграда за 

търговия) по КК на с. Геша, общ. Дряново (вх.№22-00-1265-

1/19.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

21. Даване на съгласие за откриване процедура за продажба и определяне 

на начална пазарна цена и начин за продажба на имот - частна 

общинска собственост, представляващ: Поземлен имот с 

идентификатор 14458.1.141 по КК на с. Ганчовец, общ. Дряново 

(вх.№58-00-165/20.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

22. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, 

определяне на начална пазарна цена и начин за продажба на УПИ 

ХIII-319 от кв.51 по плана на с. Гостилица - 1000 кв.м, заедно с 

построената в него Масивна сграда /Училищна работилница/ - 304 

кв.м, находящ се в с. Гостилица, община Дряново (вх.№07-00-

134/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 
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23. Даване на съгласие за извършване на продажба на имот - частна 

общинска собственост, представляващ: Поземлен имот с 

идентификатор 23847.501.1986 по КК на гр. Дряново, общ. Дряново с 

площ 108 м2 (вх.№22-00-1273/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

24. Искане за допускане изработване на проект на подробен устройствен 

план (ПУП) - план-схеми за трасета на довеждащи проводи за 

присъединяване на общо 24 новообразувани урегулирани поземлени 

имота в кв.30, кв.30а и кв.30б по плана на с. Керека, общ. Дряново, 

съгласно допуснато с Решение №855 по Протокол №80/28.06.2023г на 

ОбС - Дряново изработване на ПУП-ПРЗ за кв.30 и образуването на 

нови кв.30а и кв.30б по регулационния план на с. Керека, общ. 

Дряново (вх.№3-03-9/19.11.2024г) /Във вр. със Искане от Петър 

Петров/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

25. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

XVI и УПИ XVII от кв.29 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново 

(вх.№3-04-37-1/31.10.2024г) /Местонахождение на имота – ул. „Ал. 

Стамболийски“ №21/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

26. Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

XIII от кв.56а по плана на с. Маноя, общ. Дряново (вх.№3-04-8-

1/30.10.2024г) /Във вр. с Искане от Йоана Гроздева с вх.№3-04-38 от 

24.10.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

27. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

Х-68 от кв.4 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново (вх.№3-04-

39/19.11.2024г) /Във вр. с Искане от Калин Владов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

28. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземно водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна 

линия 400 V за захранване на УПИ ХIII-51 от кв.6 по регулационния 

план на с. Длъгня, общ. Дряново през поземлени имоти - публична 

общинска собственост (Вх.№3-23-9/19.11.2024г) /Във вр. със 

Заявление от Марин Симеонов/ 

Вносител:: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

29. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземна кабелна линия ниско напрежение от съществуващ СБС в ПИ 

с идентификатор 73465.501.503 до ПИ с идентификатор 73465.501.66 

по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново през поземлен имот публична 

общинска собственост (вх.№3-23-10/19.11.2024г) /Във вр. със 

Заявление от Стефан Петров/ 
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Вносител:: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

30. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

ел. кабел 20 kV от ПИ с идентификатор 36751.105.2 по КККР на с. 

Керека, общ. Дряново до нов СРС в ПИ с идентификатор 

73465.501.515 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново през имоти 

публична общинска собственост (вх.№3-23-11/19.11.2024г) /Във вр. 

със Заявление на „СЪНИ ЛЕНД 003“ ЕООД/ 

Вносител:: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

31. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземен ел. кабел за захранване на обект в УПИ XII от кв.68 по плана 

на гр. Дряново през поземлен имот публична общинска собственост 

(вх.№3-23-14-1/22.11.2024г) /Във вр. със Заявление от Илиян 

Стоянов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

32. Покана за редовно Общо събрание на съдружниците на „Регионална 

депо за отпадъци Севлиево“ ООД (вх.№62-00-132/18.11.2024г) 

/Свикано за 10.12.2024г от Управителя на дружеството с покана с 

изх.№57 от 07.11.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ФИПКОП“. 

33. Покана за свикване на Общо събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД 

Габрово, насрочено за 03 декември 2024г, (вх.№62-00-

131/08.11.2024г) /Свикано от Управителя на Дружеството с Покана с 

изх.№РД02-4729 от 07.11.2024г/ 

Становище с проект за решение: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

34. Предложение от ПК „ФИПКОП“ относно: Одобряване на отчета за 

разходите за командировки на председателя на Общински съвет – 

Дряново за периода 01.01.2024г – 31.10.2024г (вх.№08-01-

42/22.11.2024г) 

Докл.: Александър Македонски – председател на ПК „Финансово-

икономическа политика и контрол на обществените поръчки“. 

35. Изменение и допълнение целите на Програма за енергийна 

ефективност на Община Дряново 2021 - 2027 год. (вх.№07-00-

136/27.11.2024г)  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Тодор Георгиев – Откривам заседанието с първа точка: „Изказвания, 

питания, становища и предложения на общински съветници и граждани“, и 

моментално давам думата на Иван Марев. /Иван Марев поставя въпроса си за 

обявяване на 3 януари за неучебен ден за училищата при обсъждането на 

дневния ред и получава отговор от кмета Трифон Панчев и от зам.-кмета 

Диляна Джеджева/ - стр.2 на Протокола 
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Иван Марев – Аз съм наясно за детските градини и затова визирам училищата. 

Напълно съм наясно, че има вероятност и от Министерството да ………… Но моето 

предложение е да се започне от понеделник. 

Трифон Панчев - Каквото трябва ще направим. 

Иван Марев – Иначе наясно съм ……………… Става въпрос за предложение към 

Вас. 

Трифон Панчев – Мисълта ми беше да не е като предложение за точка в 

дневния ред. 

Иван Марев – Не, не, не. Не е точка в дневния ред. Аз съм наясно. 

Трифон Панчев – О‘кей! 

Иван Марев – Благодаря Ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Марев! В тази точка? Г-жа Преслава 

Йонкова, заповядайте. 

Преслава Йонкова – Уважаеми г-н Панчев, уважаеми заместник-кметове, 

уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги общински съветници, уважаеми 

гости! С мен се свързаха заинтересовани граждани относно поставянето на 

бариера пред входа на Дряновския манастир, с която бариера се ограничава 

свободния достъп до екопътеката и до спирка „Бачо Киро“. Въпросът ми е 

следния – какви са причините за поставяне на тази бариера? И може ли по 

някакъв начин тя да бъде отново премахната? Благодаря! 

Трифон Панчев – Към момента няма входиран сигнал… Има ли входиран 

сигнал. 

Ангел Ангелов – ………… 

Трифон Панчев – Има преписка значи. В такъв случай има преписка. 

Доколкото разбирам става дума за някакъв вид незаконно строителство, още 

повече имотът не е нито на Манастира, нито на Общината доколкото разбирам. 

Така че няма как да остане по тоя начин. Доколкото разбирам е горски фонд. 

Някакъв вид самоуправство 

Диляна Джеджева – Според наемателите, които имат там отношение, те 

смятат, че това е горски фонд, не е общинска собственост – там където е 

бариерата. 

Преслава Йонкова – А кой я е поставил? Общината ли? 

Диляна Джеджева – Не. 

Трифон Панчев – Не. Най-вероятно по заповед на Митрополита се е случило 

това нещо. Знаете че там има дългогодишна закачка между наемателите към 

момента ползващи павилионите, които нямат договори за наем, и доколкото 

разбирам тази бариера е сложена, защото там са си вкарвали колите. Т.е. за да 

спрат да си паркират колите там е сложил тази бариера абсолютно незаконно. 

Така че и с това ще се занимаваме, просто преписката ще си мине по реда. 

Преслава Йонкова – Благодаря! 

Тодор Георгиев – За информация на всички колеги, преди да…след като 

пуснаха сигнал, Йонкова, за информация на всички колеги, сигнализираха и в 

Общински съвет – Дряново, ходих лично да се запозная с казуса, запознал съм 

Кмета, той е предприел действия и да се надяваме, че всичко ще бъде наред. В 

деня, в който се монтираше това нещо. И част от колегите съм ги запознал в 

общински съвет. 

Други въпроси към 1-ва точка? Заповядайте, г-жо Юмерова. 
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Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! Аз искам да 

попитам г-н Панчев дали е планирано провеждането на Коледен базар на 

територията на Общината и ако е така дали са поканени местни търговци за да 

бъдат запознати с условията за участие? Защото миналата година, така, малко 

на бързо се случиха нещата и много от желаещите нямаха възможност да се 

включат, а смятам че трябва да подкрепяме малкия и средния бизнес на 

територията на Общината. Благодаря! 

Трифон Панчев  - Г-жа Джеджева. 

Диляна Джеджева – Предвидили сме такъв базар, даже вече може би сте 

видели обявата, който ще бъде съпътстващ концерти. Писмено не е изпратено 

нищо. За сега правихме устни допитвания до местните производители и 

търговци, за да знаем горе-долу как се очертава и какво ще трябва. И предстои 

вече писмено да ги поканим и да им представим условията. Те горе-долу са 

запознати. 

Тодор Георгиев – Г-жо Юмерова, в допълнение на това, което съм присъствал 

на оперативки и са ме канили в Общинска администрация, повечето в кабинета 

на Кмета, това се прави основно за дряновски производители и всички които са 

извън Дряново са добре дошли в Дряново, които да…да допълня г-жа 

Джеджева, пропусна да го каже, че това основно се прави за дряновци. 

Диляна Джеджева – Да. Защото всъщност ние не им вземаме наем за площи, 

както се случва когато има пазари, панаири и други такива регламентирани. 

Т.е. ако го обявим толкова широко официално, рискуваме да не можем да се 

справим с отдаването и въобще с разполагането на такива преместваеми 

обекти и с разпределянето на площта. За това говорим само за местните 

търговци. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Джеджева! Други въпроси, колеги? Г-н 

Апостол Матев, добър ден, добре дошли! Заповядайте! 

Апостол Матев - Благодаря! Ако няма други съветници? /няма/ Към 

общинските съветници имам въпрос. Значи, с ваше решение прибавихте в 

списъка за продажба на общински имоти и знаковото училище, база – „Димитър 

Крусев“. Тъй като ще ви спомена данъчната оценка ведно с  имота – милион и 

сто и не знам колко хиляди лева. Така че интерес представлява за дряновската 

общественост, естествено че говоря от нейно име, но тъй като обектът е знаков 

готови ли сте с пазарната оценка и респективно стартовата цена в евентуален 

търг? Кога ще се случи това нещо? Има ли до сега човек, който има интерес 

към тази покупка? 

И към г-н Панчев, също в тази връзка. Деветнайсета година, Общината 

повдигнахте обвинение срещу евентуални престъпления срещу общински 

служители. Сега е вече 6-та година оттогава, ще ни запознаете ли има ли 

осъдително решение или оправдателно? До къде са стигнали нещата? Кой 

спира процеса? Тъй като шест години вече, трябваше да е известно ми се 

струва. 

И г-н Георгиев, миналата сесия не позволихте общинските съветници да ми 

отговорят на въпроса. Това не са лични истории. Става въпрос за нещо много 

важно, става въпрос че държавата ни в момента е направо в конституционна 

криза. Въпросът ми е …………… Вие буквално сте се похвалили, че сте ме 

отсвирили и не сте дали възможност да отговорят общинските съветници. 

Липсата на отговор е ясна за гражданите. 

Тодор Георгиев – Аз ще уважа г-н Панчев да отговори на този въпрос, на 

Вашите въпроси. И след това аз. 
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Трифон Панчев – Да. То може би след моят отговор няма да има нужда и 

Общински съвет да даде някакво обяснение. Значи първо – сградата на 

училището с имота към нея, мисля че е част от програмата за продажба на 

общинско имущество още от мандата на г-н Семов т.е. отдавна е в списъка. 

Има някаква оценка, която не знам кога и как е правена, но със сигурност ако 

някога има някакви инвестиционни интереси към каквото и да било общинско 

имущество, трябва да се направи нова оценка, да се разгледа от Общински 

съвет, след това вече да се прецени дали е подходящо подобно имущество да 

бъде предлагано за продан или не. Към момента интерес към сградата и към 

училището няма. И официално и неофициално мога да ви го кажа. Това, което 

Общината е предприела извън разработката на студентите от Университета по 

архитектура, те направиха едно идейно решение, което за съжаление не е 

достатъчно на база на ………… изготвения проект. Т.е. те си направиха една 

курсова работа, която трудно би могла да ни помогне, но извън това има 

решени на Изпълкома на Български футболен съюз за изграждането на спортно 

игрище за футбол, клетка, с осветление на терена в двора, където е зад 

училището. Идеята е да го развиваме като зона за спорт и на база на това 

някой ден да намерим финансиране или фондация, фирма и предприятие, или 

някой който да развива и самата сграда като някакъв вид възстановителен 

център за спортисти или нужди на граждани. Но това е само една хубава идея. 

Т.е. единственото реално нещо към момента е изграждането на футболното 

игрище с изкуствена настилка и с осветление, където да могат граждани и 

спортни клубове да спортуват. А пък по отношение на оценка и т.н., пак ви 

казвам – при всякакво такова конкретно запитване се изготвя актуално 

предложение, тъй като ако има направено такова, което е вписано някъде, то е 

валидно само 6 месеца. Т.е. тази оценка, която е написана в списъка с имотите 

които за продаване, е за годината в която е правена т.е. много, много назад 

във времето. Днес тази оценка със сигурност не е актуална. 

По отношение на сигнала в Прокуратурата, заведените дела. Към момента 

мисля че за втори път или трети, за трети път  Прокуратурата в Габрово, един и 

същи прокурор отказва да образува делото без аргументи. Ние обжалваме това 

пред апелативната инстанция от Велико Търново, която излиза, още чакаме 

следващото решение, но по последните излиза с решение че трябва да бъдат 

повдигнати обвинения на конкретни хора извършили престъпление, че има 

достатъчно сведения за това нещо, след което делото се връща отново в 

прокуратурата в Габрово при същия прокурор и същият прокурор, без да 

добави нито едно изречение, отказва да образува преписката. Сега го правим 

за трети път тоя номер, само че следващият път – в момента, в който излезе 

решението на Апелативния съд във Велико Търново ще поискаме отвод на 

цялата габровска прокуратура, тъй като очевидно там има някакви зависимости  

може би. Няма как при толкова много сведения за нарушения, престъпления, 

липсващи машини, продажба на машини, има документи за това нещо, хора са 

се подписвали, свидетелски показания - това нещо няма да го оставим! Пак ви 

го казвам, при всички положения в някакъв момент ще има повдигнати 

обвинения, просто  няма да са от прокуратурата в Габрово. А пък защо едно и 

също дело три пъти отива при един и същ прокурор, който без нито едно 

добавено допълнително изречение, въпреки страниците мотиви на съдилищата, 

които са висшестоящи, не взима мярка – това е друга тема, която оставям 

всеки да размишлява, аз са себе си знам какъв е отговора, затова следващият 

път, след като излезе решението разбира се на Великотърновския апелативен 

съд, ще последва копие със сигнал до главния прокурор и искане на 

инспектората за отвод на цялата габровска прокуратура, като това нещо най-

вероятно ще се случи и медийно, защото това е безобразие и тоя човек, който 

си е позволил това нещо да го направи вече три пъти за мене трябва също да 

понесе някаква отговорност. Та това е по отношение на казуса с делото. Не е 
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прекратено, не е приключило, рано или късно ще възтържествува 

справедливост, аз съм убеден в това нещо. 

А по отношение на това, което казахте, аз не съм присъствал на миналата 

сесия, ако имате някакъв въпрос, който тогава не ви е било позволено да ви 

отговорят, ако искате задайте го пак сега, аз поемам ангажимента да ви 

отговоря, за да не се чувствате, че някакви Ваши права са били нарушени. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Заповядайте г-н Матев да го повторите въпроса. 

Апостол Матев – Не е минало кой знае колко време от предната сесия, така че 

добре помнят общинските съветници. Притеснява ли ги фактът, че в две от 

секциите близо 100 процента от гласувалите са отишли за една партия – БСП? 

Става въпрос, забележете, не за някоя секция в града, а за най-общо казано – 

Деменцията и ДУПУЛ абревиатурата. Интересно! Хора със специални 

потребности. И г-н Панчев, само това ще ви напомня, отворете архивите на 

изборите преди 19-та година и ще видите, че в тези два Дома гласуването е 

крайно хаотично. Има подадени гласове и един единствен за цялата Община. 

Тука въпросът ми е към местните представители на парламентарни партии, аз 

не знам кой от двамата – г-н Марев, г-н Белев, г-жа Юмерова също и Има такъв 

народ. Притеснително ли е това, че в тези две секции резултатите са точно 

такива каквито са? Знаете ги много добре . 

Трифон Панчев  - Мога ли и аз да направя един коментар на казаното от г-н 

Матев? 

Тодор Георгиев – Заповядайте, г-н Панчев! 

Трифон Панчев  - Г-н Матев, това което казвате безспорно е така. Има 

секции, където определени политически партии правят значително по-високи 

резултати от останалите. Това не е само в община Дряново, а е във всяка една 

община. Ако седнете и разгледате подробно резултатите в подобен тип секции, 

в подобен тип, нали, малки населени места и свързани с места, където има 

такива институции, такива изкривявания има абсолютно навсякъде. Каква е 

причината това нещо да се случва, мисля че всеки един от вас може да си 

отговори. Дали става въпрос за началник на някаква структура, който се 

опитва да покаже някакъв принос към някого или нещо друго или става дума за 

някакви нарушения или изборна търговия, купуване на гласове и т.н. Това в 

крайна сметка е работа на полицията и прокуратурата да го установи. Почти не 

е имало избори в последните 5-6 години да не е имало проверки преди и след 

избори във връзка с подобни резултати. Пак казвам – това е практика, за 

съжаление, не само в Дряново, но в цяла България го има това нещо. Въпросът 

е, че на едно място са гласували за БСП, на друго са гласували само за ГЕРБ, 

на трето са гласували… Има такива секции. Г-жо Йонкова, мисля че оня ден 

излезе точно едно проучване за секциите където има прекалено високи 

резултати за всяка една от политическите партии, отворете прочуването, там 

ще видите коя партия в колко секции ще бъде проверявана. В крайна сметка, 

пак казвам, е работа на полицията да установи къде и как гласуват хората. 

Факт е, че има села където определени партии, дали заради работата на 

кметски наместник, пак казвам, дали заради някаква институция, която се 

намира на територията на това населено място или района където е секцията, 

има такива изкривявания. Прав сте, назад във времето, в годините - тия хора 

са гласували за други партии или за друга партия. Аз също намирам ясната 

логика и връзката в това нещо, пак казвам, не мисля че е работа на общинския 

съвет да размишлява по темата. За мен тука размишленията трябва да са  

много по-дълбоки и на друго място т.е. трябва полиция и прокуратура да 

установи, ако може да установи какво и как се е случило и защо тия хора са 

гласували по тоя начин. Има ли някакво нарушение? Защото може да се окаже, 
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че пък в  крайна сметка тия хора са доволни и харесват определена 

политическа партия. Възможно е. Напълно възможно е. Не, не, сериозно Ви го 

казвам! Напълно възможно е. Аз също не  мога да приема че в една община 

като Симитли примерно 70 % от населението на общината гласува с 

преференция за сина на кмета, но го правят това нещо! Хората са доволни от 

кмета на Симитли и харесват сина му, ………… и гласуват за него. Има го и в 

други общини тоя пример. Има общини където с над 90 % се гласува за една 

партия. На миналите местни избори има не една община, където има само един 

кандидат за кмет. Говоря ви за общини, не за села, не за кметства, а за 

общини! За съжаление това е реалността в България през 2024 година. В 

крайна сметка хората искаха демокрация и това е демокрацията в България. 

Това е истината. На едни им харесва, на други не им харесва, но това е 

реалността. Разбирам Ви напълно и притеснението, което имате. И според мене 

не е нормално това нещо. Но то е изкривяване, пак казвам, на съществуващата 

и политическа, и обществена система, в която ние се намираме. Това е. 

Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – И аз Ви благодаря! Колеги, понеже по протокол имаме още 

две-три минутки, други въпроси по тази точка? Юмерова, заповядайте! 

Надежда Киселкова-Юмерова - Благодаря! Аз  нямам въпрос, само искам да 

обърна внимание на г-н Матев, не знам дали е запознат, че Конституционния 

съд постанови повторно преброяване на бюлетините в 18 секции за област 

Габрово. Има такива и за Дряново, като една е Старческия дом. Нека да видим 

………… и може отново да коментираме. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Г-н Матев, други въпроси? 

Апостол Матев – Благодаря на Кмета, само че една забележка! Недейте 

оправдава с глобалното състояние на нещата в страната и това в общината! Не 

може да се оправдаят нещата, че така те били в страната! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, че ни уважихте, г-н Матев! Всичко добро, 

приятен ден! Здрави да сте и весело посрещане на празниците! 

/Апостол Матев напуска залата/ 

Тодор Георгиев – Уважаеми колеги, по 1-ва точка – други искания за 

изказвания? Някой от нашите гости? Няма. 

Михаил Ганчев – Искам да помоля да сме малко по-експедитивни, защото още 

не сме започнали 35 точки, времето напредва. 

Тодор Георгиев – Аз апелирах за това нещо преди, защото става много дълъг 

протокола, но Ви благодаря. Втора точка от дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Молба до Президента на Република България от Мустун Ибриямов 

Юсеинов за опрощаване на натрупани задължения към Община 

Дряново за местни данъци и такси (вх.№01-00-2-2/15.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Ако ми позволите, г-н Георгиев, във връзка с това което 

каза г-н Белев (Михаил Ганчев), изтеглям 2-ра и 3-та точка като се 

аргументирам веднага – не е работа на общински съвет да преценява кой 

трябва да си плаща данъците и кой не. 

Радослава Вълкова – Ама това е… Администрацията на Президента го праща 

това нещо. 



Протокол №18 на Общински съвет – Дряново от 28.11.2024г. 

Стр. 13 от 73 

 

 

 

 

Трифон Панчев  - Какво като го праща? Тя казва, че ние трябва... 

Радослава Вълкова – За комплектуване на преписката. 

Трифон Панчев – Че ние трябва да преценим. 

Радослава Вълкова – Искат становище. 

Трифон Панчев  - Ще дадем становище. Но на общински съвет искат ли? 

Радослава Вълкова – Да. Така пише, да - решение на общински съвет. Това е 

процедурата. 

Трифон Панчев  - Ако трябва да я спазваме.  Мене това, което ме смущава е 

че ще последва вълна от хора, които  не искат да си плащат данъците и за 

мене…не знам какво трябва да… 

Радослава Вълкова – Но то становището е отрицателно. 

Тодор Георгиев – Заповядайте, г-н Македонски. 

Александър Македонски – Г-н Панчев, целият общински съвет е обединен в 

решението си около тези точки, няма да има ………, не се притеснявайте. 

Трифон Панчев – Тогава да ги разгледаме заедно, за да е възможно по-бързо. 

Тодор Георгиев – Извинявайте колеги, 2-ра и 3-та точка ги гледаме заедно 

само защото те са свързани. 

Радослава Вълкова – Ама трябва да се гласуват поотделно. 

Тодор Георгиев – Да, ще ги гласуваме поотделно. Като 3-та точка в дневния 

ред е Молба до Президента от Розие Ибриямова. Отиваме към становища на 

постоянните комисии. Г-н Александър Македонски, моля да докладва от името 

на трите постоянни комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянните 

комисии приемат точката, като тук е важно да уточня, че решението на 

общински съвет гласи, че не намира основание да даде положително 

становище за това, което се иска. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тези точки – 2-ра и 3-та? Не виждам 

такива. Преминаваме в режим на гласуване, обикновено мнозинство, по 2-ра 

точка. Молба до Президента на Република България от Мустун Ибриямов 

Юсеинов за опрощаване на натрупани задължения към Община Дряново. Моля 

които са съгласни с така направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – 

тринадесет. ПРОТИВ – няма. Въздържали се – няма.  

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №269 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното управление и 

местната администрация, Общински съвет – Дряново РЕШИ: 

Не намира основание да даде положително становище по молбата на 

Мустун Ибриямов Юсеинов от гр. Дряново, ул. „Бряста“ №43, за опрощаване на 

дължими местни данъци и такси в размер на 1430,44 лв (хиляда четиристотин и 

тридесет лева и четиридесет и четири стотинки), в това число: главница - 

992,77 лв, и лихва - 437,67 лв. 
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ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Молба до Президента на Република България от Розие Ибриямова 

Юсеинова за опрощаване на натрупани задължения към Община 

Дряново за местни данъци и такси (вх.№01-00-3-2/15.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Материалът е докладван при обсъждане на предходната 2-ра точка. 

Становище на постоянните комисии: ПК „ФИПКОП“ приема направеното 

предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ 

приема направеното предложение. 

Тодор Георгиев – Обикновено  мнозинство – за протокола. Моля които са 

съгласни с така направеното предложение, да гласуват: ЗА – тринадесет. 

ПРОТИВ – няма. Въздържали се – няма.  

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №270 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното управление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново РЕШИ: 

Не намира основание да даде положително становище по молбата на 

Розие Ибриямова Юсеинова от гр. Дряново, ул. „Бряста“ №43, за опрощаване 

на дължими местни данъци и такси в размер на 765,70 лв (седемстотин 

шестдесет и пет лева и седемдесет стотинки), в това число: главница - 517,90 

лв, и лихва - 247,80 лв. 

 

Тодор Георгиев – Във 2-ра – 3-та точка да обусловя – не опрощаваме 

задълженията на посочените лица. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните данъци на територията на Община Дряново в частта ù за 

туристически данък (вх.№07-00-125/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев - Във връзка с актуализирането на данъчните ставки и 

конкретно тук става дума за туристическия данък, правим предложение с което 

те да бъдат увеличени като да има две категории – едната е за категория 4 

звезди, каквато има на територията на Общината. И другият е за категория там 

2, 3 звезди. През последните години основно заради хотела 4 звезди се 

увеличи ……… от този данък и с увеличението, което правим ще си осигурим 

повече приходи, с които да могат да бъдат използвани тия средства за реклама 

на туристическия продукт, събития и други дейности, които са описани в 

направеното предложение. В тази връзка правим това предложение, като 

таксата ще бъде 1 лев за една нощувка за всички категории от 1-ва до 3-та 

звезда и 1,20 лв за една нощувка за категориите с 4 звезди. При въпроси и 

питания сме насреща с колегите. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Г-н Димитров иска да 

добави нещо преди да дам думата на Александър Македонски. 
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Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Добър ден на всички! 

Извинявам се, само има допуснати технически грешки в предложението. 

Решението е на основание чл.21 ал.2, което предстои да вземете, а не на ал.1 

т.7. И съответно в т.2-ра: „Общински съвет - Дряново възлага на кмета на 

Община Дряново да извърши необходимите промени…“ не е считано от датата 

на взетото решение,  а тези промени влизат в сила от 01 януари 2025 год., тъй 

като промени в данъци се приемат в предходната година и влизат в сила от 

следващата. Съответно в т.3 изречението приключва до „…да се разгласи на 

населението на общината, чрез публикуването му на интернет страницата на 

Община Дряново“, като отпада „от която дата влиза в сила“. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Димитров! Моля г-н Македонски да докладва 

становищата. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Трите постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси, ако имате? Йонкова. Г-жа 

Преслава Йонкова. 

Преслава Йонкова - Благодаря, г-н Георгиев! Аз  няма да подкрепя това 

предложение и всички последващи предложения, които са свързани с 

определяне размер на данъци и такси към настоящия момент и искам да се 

мотивирам защо. Съгласно указания на Министерството на финансите до края 

на февруари месец 25-та год. всички общини трябва да си актуализират 

наредбите в които има определени размери на данъци и на такси и същите да 

бъдат определени в двете валути – в български лева и в евро, като съгласно 

тези указания едно от изискванията е размерът на данъците и на таксите да 

бъде в цели числа, закръглени и там където трябва да се направи закръгляне 

да бъде в полза на гражданите. Това нещо го говорихме и по време на 

заседанията на постоянните комисии, като аз предложих, нали,  тези 

предложения да бъдат изтеглени и да бъдат съобразени с тези указания на 

Министерството на финансите, защото приемайки ги ние сега, в този вид, 

януари месец трябва отново да определяме нови размери на данъци и такси и 

ще има отново увеличение - в повечето случаи ще има повече увеличение 

нагоре. Това са моите мотиви. Благодаря! 

Красимир Димитров – Само да допълня, че съществува проблема, че ако сега 

не се приеме размера на новите такси, няма как… 

Радослава Вълкова – Данъци. 

Красимир Димитров – На данъци, да, няма как да влязат в сила от 1 януари 

2025г. Съответно можем да отложим за декември, но така или иначе в момента 

сме вече в процедура. Съответно, доколкото знам, Община Габрово в момента 

променят такса битови отпадъци, която също не е съобразена със Закона за 

въвеждане на еврото. Така си мисля поне. Както споменах - в началото на 

следващата година ще предложим за обсъждане и приемане изцяло нови 

наредби, съобразени със закона за въвеждане на еврото в Република България. 

Примерно тази сума, която г-н Панчев ви спомена – един и двайсет за 

туристически обект с категория 4 звезди, при ……… на фиксинга съществуващ в 

момента, сумата беше 61 цента. Или 60 цента. 

Тодор Георгиев – Г-н Панчев. 

Трифон Панчев - Аз ви предлагам да разгледаме всяка от точките поотделно, 

защото почваме да влизаме, по мое мнение, като цяло в казуса с таксите. Но 
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ние ако не ги приемем тази година, следващата година ще трябва да изчакаме 

със старите цени и ще можем да променяме чак за по-следващата година. Това 

е единият казус. Другото което е – приходите, които влизат от този данък 

реално се плащат от туристите на Дряново, а не се плащат от гражданите на 

Дряново. И целта е – като събираме повече данъци от туристическия, да има 

повече събития на територията на Общината, реклама и да правим така, че 

съответно туризма да се развива повече. Смятам, че това не е лошо. Но на 

фона на таксите, които са в други общини с подобен мащаб на нашия и с 

подобен туризъм, не мисля че е нещо страшно. Сега, няма да ви правя анализ 

колко струва една нощувка в хотела на г-жа Печеян, но лев и двайсет няма да 

ù бръкне много в джоба, според мен, на фона на таксите и данъка за една 

нощувка в нейния хотел. А един лев е напълно нормално ……………, на места го 

вдигат много повече, пак ви казвам, но това е някакво добро начало. 

Тодор Георгиев – Благодаря на г-н Панчев! Адв. Евгени Попов. 

адв. Евгени Попов – Аз мисля, че няма пречка да го приемете решението с 

това да бъдат всички тия цени - да бъдат превалутирани в евро, за да можем да 

вървим напред. Но присъединявам се към казаното от финансиста, че ако сега 

пропуснете, ще направите загуби, които са значителни за Общината. Така че 

апелирам, ако трябва допълнете решението… 

Трифон Панчев – Аз мисля, че е по-добре да не допълваме нищо, а януари 

месец - като всичко е ясно и всички общини вече имат практика, да го 

направим. Защото в момента ще направим нещо, което после пак трябва да 

променяме. Нека си приемем данъчните ставки. Общинският съвет гласува – 

един ще е против, друг ще е за. Права е Йонкова, има основание да казва с кое 

е съгласна и с кое не, но в крайна сметка общинският съвет ще реши дали да 

го приеме. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Панчев! Други изказвания и въпроси по тази 

точка? Или да преминем в режим на гласуване. Все пак становището на 

постоянните комисии. Г-н Александър Македонски, от името на трите постоянни 

комисии, моля да докладвате. 

Александър Македонски - ФИПКОП приема предложението. „Общинска 

администрация“ не приема предложението. 

Тодор Георгиев – „Младежки дейности, спорт и туризъм“? 

инж. Светослав Минчев – И трите комисии приемат. 

Александър Македонски – Колеги, извинявайте. И трите постоянни комисии 

приемат предложението. /Становищата на постоянните комисии вече са 

докладвани – след докладването на материала/ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси имате ли по тази точка? Не 

виждам такива. Преминаваме в режим на гласуване, обикновено мнозинство в 

4-та точка. Които са съгласни с така направеното предложение, моля да 

гласуват: ЗА – дванадесет. ПРОТИВ – няма. Въздържали се – 1. Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №271 

1. На основание чл.21 ал.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.1 ал.1 т.7 от Закона за местните данъци и такси, 

Общински съвет Дряново изменя разпоредбата на чл.66 ал.1 от Наредбата за 

определянето и администрирането на местните данъци на територията на 

Община Дряново, като определя туристически данък за средства за подслон и 

места за настаняване, разположени на територията на Община Дряново, 

съгласно текста по долу: 
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Било: 

ТУРИСТИЧЕСКИ ДАНЪК 

№ Населено място 
4 и повече 

звезди 
3 звезди 

2 звезди, 

„стаи и 

апартаменти 

за гости“ 

1 звезда 

1. 
Дряново и района на 

Дряновски манастир 

1.00 лв 

/нощувка 

0.80 лв 

/нощувка 

0.70 лв 

/нощувка 

0.50 лв 

/нощувка 

2. 
с. Царева Ливада и с. 

Гостилица 

0.80 лв 

/нощувка 

0.70 лв 

/нощувка 

0.60 лв 

/нощувка 

0.40 лв 

/нощувка 

3. 
Останалите населени места 

в общината. 

0.70 лв 

/нощувка 

0.60 лв 

/нощувка 

0.50 лв 

/нощувка 

0.30 лв 

/нощувка 

Става: 

ТУРИСТИЧЕСКИ ДАНЪК 

Чл.66 ал.1. Размерът на туристическия данък дължим от средствата за 

подслон и местата за настаняване разположени на територията на Община 

Дряново се определя, както следва: 

1. За категория 1, 2 и 3 звезди - 1,00 лева за една нощувка; 

2. За категория 4 звезди - 1,20 лева за една нощувка. 

2. Общински съвет - Дряново възлага на кмета на Община Дряново да 

извърши необходимите промени,  които влизат в сила от 01.01.2025г.  

3. Настоящото решение, на основание чл.37 ал.3 от ЗНА и чл.120 ал.2, 

изр. първо, предложение второ от Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация - Дряново, да се разгласи на населението на общината, чрез 

публикуването му на интернет страницата на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Промени в Наредбата за определянето и администрирането на местните 

данъци на територията на Община Дряново в частта ù относима за 

данък върху недвижим имот и данък върху превозните средства 

(вх.№07-00-126/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Аз ще помоля г-н Димитров да докладва първо и след това 

ще допълня. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагаме на вашето внимание предложение за промяна в 

Наредбата за определянето и администрирането на местните данъци на 

територията на Община Дряново в частта ù относима за данък върху 

недвижимите имоти и данък върху превозните средства. Подробно 

предложените промени са представени в Общински съвет – Дряново и на 

обществеността на Дряновска община в законовия срок от един месец. 

Съответно увеличението при данък върху недвижимите имоти е в размер от 1,5 

на 2,5 промила върху данъчната оценка и отчетната стойност на имота. 

Съответно при данъка върху превозните средства увеличението обхваща 

единствено данъка върху леките автомобили, като там увеличението в 

зависимост от мощността на автомобила е в размер на 30 %. Съответно, както в 

предходната точка бих желал да допълня, че предложението за вземане на 
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решение е на основание чл.21 ал.2, не ал.1. Съответно т.2: Общински съвет - 

възлага на Кмета да извърши необходимите промени влизащи в сила от 

01.01.2025г, а не от датата на взетото решение. И в т.3 – да се премахне 

последната част от изречението, че решението влиза в сила при публикуването 

му на интернет страницата на Общината. Всъщност не влиза в сила от 

публикуването му, а от 1 януари 2025 год. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Димитров! 

Трифон Панчев – Ще помоля само в допълнение, реално го има като 

материали, което е дадено от г-н Димитров, но да кажа няколко думи защо 

правим това предложение. Извън увеличение на минимална заплата и всичко 

останало, което е обосновано и смислено. Ще ви кажа накратко като цяло 

местните приходи за какво се харчат, за да имате предвид всъщност за какво 

ни трябват тия пари, понеже има коментари, размишления от различни посоки. 

Само за тази година заплатите за нещатния персонал са двеста и седемдесет 

хиляди лева и малко над тях, като вътре влизат персонала, който обслужва 

вишката, шофьор, ел. техник, горски служители, служители на басейна, 

служителите на гробищния парк, служителите, които обслужват Спортната зала 

и още една не малка част, която са част от Общинска администрация - ………… 

човека грубо казано. Отделно от това дофинансираме медицинските лица, 

които са в училищата и детските градини. Извън това – Социалният патронаж 

изцяло се дофинансира от тези средства т.е. тия пари не можем да ги взимаме 

от държавата, трябва да ги вземаме от местните приходи. Пак казвам – 

навсякъде се покачват и разходи, и заплати и поради тази причина това нещо 

няма как да остане така както е в момента. Клубове на инвалида, клубове на 

пенсионера, ток и всякакви други неща, които са заложени там. Грубо казано 

не е чак такова голямо притеснение, тъй като покачването е в рамките на 

прогнозите, които имаме. Темата за общинския съвет няма да отваряме и 

разходите, които се правят там. Тази година имаме заложени средства за 

заплати за общински съвет над двеста и двайсет хиляди лева, ще ни трябват 

около 250 000 т.е. тази година с 30 000 лв допълнително трябва да вземем. А 

по приходите тая година, които са заложени и които ще изпълним са 250 000 

лв за недвижимите имоти и 400 000 лв за ………… Т.е. ако не вдигнем данъците, 

трябва да съкращаваме разходите. Ако съкращаваме разходите това означава 

да освобождаваме служители от Общинска администрация, да намалим 

дофинансирането на част от социалните услуги. Пак казвам – не искам да 

отварям темата за общински съвет, но ако не увеличим приходите може би ще 

трябва да помислим и за намаляване възнагражденията на общинските 

съветници също така. И в тая връзка смятам, че е напълно нормално да 

направим тези увеличения. В съседни общини сме проверили и те далече не са 

по-ниски от нашите. Другият момент е, че данъчните оценки в Дряново са 

много ниски. Ако един апартамент в Дряново е с данъчна оценка 16 000 лв, 

същият апартамент в Габрово е с почти двойна оценка, а промилите им са 

глобално по-високи от нашите. Т.е. ние не целим да догоним Габрово по 

приходи или да се състезаваме с тях, или с Трявна, а търсим как да 

балансираме бюджета т.е. приходите да ни стигат за разходите. Нищо повече. 

Парите, които са заложени в капиталовите разходи от местни приходи всяка 

година ги виждате колко са, но тях си позволяваме да ги правим само когато 

има приходи от данък дарение, които правят няколко на брой фондации 

регистрирани на територията на Община Дряново. В момента, в който това 

нещо спре да се случва, просто ще трябва тия разходи да спрем да ги правим, 

затова няма как да разчитаме на един несигурен данък дарение, за да плащаме 

заплати в администрацията, общински съвет и т.н. В тази връзка правим така 

направеното предложение и вече много хора сме правили дебат. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Г-н Македонски, от името на всички постоянни 

комисии. 
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Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! ФИПКОП приема 

предложението, „Общинска администрация“ не приема предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

не приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази тема? Заповядайте! Не виждам 

такива. Преминаваме в режим на гласуване в 5-та точка, обикновено 

мнозинство. Който е съгласен с така направеното предложение от г-н Трифон 

Панчев, моля да гласува: ЗА – девет. ПРОТИВ – няма. Въздържали се – 

четирима. Благодаря ви! Приема се предложението. 

/В свое  изказване при обсъждането на т.4 общинският съветник Преслава 

Йонкова пояснява защо няма да подкрепи материалите по т.т.4-9 – стр.15 от 

протокола./ 

След проведено обсъждане и гласуване, с 9 /девет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №272 

1. На основание чл.21 ал.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.1 ал.1 т.1 и т.5 от Закона за местните данъци и 

такси, Общински съвет - Дряново извършва промени в Наредба за 

определянето и администрирането на местните данъци на територията на 

община Дряново, както следва: 

1.1. В Раздел І „Данък върху недвижимите имоти“ на Глава II „Местни 

данъци“: Чл.24 (1) Данъка върху недвижимите имоти се определя в размер на 

2,50 на хиляда върху данъчната оценка на недвижимия имот. 

1.2. В Раздел IV „Данък върху превозните средства“ на Глава II „Местни 

данъци“: „Чл.49 (1) За леки и товарни автомобили с технически допустима 

максимална маса не повече от 3,5 т годишният данък се състои от два 

компонента - имуществен и екологичен, и се определя по следната формула: 

ГДПС = ИмК x ЕК, 

където: 

ГДПС е годишният размер на данъка върху превозните средства за леки 

и товарни автомобили с технически допустима максимална маса не повече от 

3,5 т; 

ИмК е имуществен компонент, който се определя по реда на т.1; 

ЕК е екологичен компонент, който се определя по реда на т.2. 

1. Имущественият компонент се определя от стойността на данъка в 

зависимост от мощността на двигателя, коригирана с коефициент в зависимост 

от годината на производство на автомобила, по следната формула: 

ИмК = СkW x Кгп, 

където: 

СkW е частта от стойността на данъка в зависимост от мощността на 

двигателя: 

Мощност на двигателя в kW Стойност на данъка  Ckw  

в лв за 1 kW 

до 55 kW включително 0,65 

над 55 kW до 74 kW включително 0,87 

над 74 kW до 110 kW включително 1,74 
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над 110 kW до 150 kW включително 1,95 

над 150 kW до 245 kW включително 2,08 

над 245 kW 2,73 

…………………………… „ 

2. Общински съвет - Дряново възлага на кмета на Община Дряново да 

извърши необходимите промени,  които влизат в сила от 01.01.2025г.  

3. Настоящото решение, на основание чл.37 ал.3 от ЗНА и чл.120 ал.2, 

изр. първо, предложение второ от Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация - Дряново, да се разгласи на населението на общината, чрез 

публикуването му на интернет страницата на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Изменение на размера на такси от Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Дряново (вх.№07-00-128/19.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-н Димитров нека да докладва и тази точка, ако случайно 

има някакви несъответствия. 

Красимир Димитров, директор на дирекция „МДТБФ“ – В тази точка няма 

несъответствия, тъй като тук става въпрос за такси, не за данъци. Уважаеми 

общински съветници, предлагаме на вашето внимание да вземете решение за 

изменение в размера на такси от Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново. Подробно предложените промени са изложени пред вас. 

Става въпрос за най-различни такси, като цяло стойността на предложените 

промени е към завишаване на размера на тези такси. Единствено бих искал да 

допълня, както стана въпрос на заседанието на постоянните комисии на 

Общински съвет – Дряново, имаше предложение от г-н Светльо Минчев за 

промяна в раздел VIIIА „Весели ритуали“, в чл.40а „Такси за весели ритуали“ 

да бъде добавена още една такса за провеждане на ритуал при сключване на 

граждански брак. Може би той ще ви представи по-подробно предложението 

си. 

Тодор Георгиев – Г-н Минчев. Инж. Светослав Минчев. 

инж. Светослав Минчев – Това което г-н Димитров каза – да се включи т.2. 

Тодор Георгиев – В допълнение. 

инж. Светослав Минчев – Да. И 2-ра точка да гласи: Сключване на 

граждански брак в Ритуалната зала на Община Дряново без провеждане на 

ритуал да стане 40 лв. Иначе е било 12 лв. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Първо становища на постоянните комисии. Г-н 

Александър Македонски – председател на ФИПКОП, заповядате. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Двете постоянни 

комисии приемат проекта за решение с изслушаните вече предложения за 

промяна. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „ОбАОбРС“ приемат проекта за решение с 

направеното предложение за промяна в чл.40а, както следва: 

Било: Чл.40а. Такси за весели ритуали: 
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1. Сключване на граждански брак с ритуал в ритуалната зала на Община 

Дряново – 96 лв. 

2. Сключване на граждански брак без ритуал – 12 лв. 

3. Изнесен ритуал за сключване на граждански брак – 150 лв. 

4. Именуване на дете – 30 лв. 

В размера на таксите е включен и 20% разходи за ДДС. 

Става: 

Чл.40а. Такси за весели ритуали: 

1. Сключване на граждански брак на гише в Общинска администрация - 

Дряново – безплатно. 

2. Сключване на граждански брак без ритуал в Ритуалната зала на Община 

Дряново – 40 лв. 

2. Провеждане на ритуал по сключване на граждански брак в Ритуалната зала 

на Община Дряново – 96 лв. 

3. Изнесен ритуал за сключване на граждански брак – 200 лв. 

4. Именуване на дете – 30 лв. 

Останалите предложения за промени в проекта за решение остават без 

промяна./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази тема? Ако имате, сега е момента да 

ги зададете. Йонкова. 

Преслава Йонкова  - Виждам, че тук номерацията в чл.40а е объркана. Нали, 

да го имате в предвид в окончателното решение. Има два пъти точка 2. 

Радослава Вълкова – А, това е в становището. Да, да. При добавянето на 

текста, да. Ще го оправя в решението. Едно, две…стават пет точки. 

Преслава Йонкова - Да. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, че сте толкова внимателна, г-жо Йонкова! 

Други въпроси, колеги? Не виждам такива. Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно е гласуването, уважаеми колеги. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Въздържам се 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 3. 

/В свое  изказване при обсъждането на т.4 общинският съветник Преслава 

Йонкова пояснява защо няма да подкрепи материалите по т.т.4-9 – стр.15 от 
протокола./ 
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След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 3 /три/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №273 

1. На основание чл.21 ал.1 т.7 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във вр. с ал.2, предл. второ и чл.6 ал.1 от Закона за 

местните данъци и такси, Общински съвет - Дряново извършва промени в 

Наредба за определянето и администрирането на местните такси и цени 

на услуги на територията на Община Дряново, както следва:  

1.1. В Приложение №3 към чл.52. 

т.3. Издаване на удостоверение за наличие или липса на 

задължения към общината. 

Било: 5,00 лв/бр. обикновена услуга; 10,00 лв./бр. бърза услуга. 

Става: 10,00 лв/бр. обикновена услуга; 20,00 лв/бр. бърза услуга. 

т.14. За предоставяне на копие от кадастрален, регулационен, 

застроителен или друг план в графичен вид /сканиран/. 

Било: 5,00 лв на кв. дм, но не по-малко от 50,00 лв. 

Става: 20,00 лв на кв. дм, но не по-малко от 50,00 лв. 

т.14.1. Издаване на препис-извлечение на полигонова и осова 

мрежа. 

Било: 5,00 лв на точка. 

Става: 20,00 лв на точка. 

т.14.2. Копие от реперен карнет. 

Било: 5,00 лв на точка. 

Става: 20,00 лв на точка. 

Нова: т.14.4. Издаване на справки по актовите книги и издаване 

на заверени копия от документи относно общински собственост съгл. 

чл.62 ал.2 от Закона за общинската собственост. 

Такса: 20,00 лв. 

Нова: т.14.5. За издаване на удостоверение за наличие или липса 

на съставен акт за общински собственост. 

Такса: 20,00 лв. 

т.52.1. Удостоверение за данъчна оценка по чл.235 ал.3 от 

Данъчно-осигурителен процесуален кодекс. 

- за имот в регулация и вилна зона; 

Било: 10 лв/обикновена услуга - 20 лв/бърза услуга. 

Става: 20 лв/обикновена услуга - 40 лв/бърза услуга.  

- за земеделски имоти и горски имоти; 

Било: 5 лв./ обикновена услуга - 10 лв./бърза услуга. 

Става: 10 лв./обикновена услуга - 20 лв./бърза услуга. 

т.52.2. Удостоверения. 

Било: 5 лв/обикновена услуга – 10 лв/бърза услуга. 

Става: 10 лв/обикновена услуга – 20 лв/бърза услуга. 

т.52.4. Дубликат за платен данък МПС. 

Било: 5,00 лв – изпълнява се веднага. 
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Става: 10,00 лв – изпълнява се веднага. 

т.52.5. Издаване на заверено копие от декларации по ЗМДТ. 

Било: 5 лв/обикновена услуга - 10 лв/бърза услуга. 

Става: 10 лв/обикновена услуга - 20 лв/бърза услуга. 

1.2. В Приложение №7 към чл.2а. 

Административни услуги "Местни данъци и такси". 

т.28. Издаване на удостоверение за данъчна оценка на недвижим 

имот и незавършено строителство. 

Обикновена услуга: 

Било: 5,00 лв зем. земя/10.00 лв останали случаи. 

Става: 10,00 лв зем. земя/20,00 лв останали случаи 

Бърза услуга: 

Било: 10,00 лв зем. земя/20,00 лв останали случаи. 

Става: 20,00 лв зем. земя/40,00 лв останали случаи. 

т.29. Издаване на удостоверение за дължим и платен данък върху 

наследството. 

Било: 4 лв за обикновена услуга; 8 лв за бърза услуга. 

Става: 5 лв за обикновена услуга; 10 лв за бърза услуга. 

т.33 Заверяване на молби-декларации за обстоятелствена 

проверка. 

Било: 10 лв. 

Става: 20 лв – срок за изпълнение до 24 часа. 

1.3. В РАЗДЕЛ VIIIA „Весели ритуали“ на Глава II „Местни такси“ 

Чл.40а. Такси за весели ритуали: 

Било: 

1. Сключване на граждански брак с ритуал в ритуалната зала на Община 

Дряново – 96 лв. 

2. Сключване на граждански брак без ритуал – 12 лв. 

3. Изнесен ритуал за сключване на граждански брак – 150 лв. 

4. Именуване на дете – 30 лв. 

В размера на таксите е включен и 20% разходи за ДДС. 

Става: 

1. Сключване на граждански брак на гише в общинска 

администрация Дряново – безплатно. 

2. Сключване на граждански брак в Ритуалната зала на Община 

Дряново без провеждане на ритуал – 40 лв. 

3. Провеждане на ритуал по сключване на граждански брак в 

Ритуалната зала на Община Дряново – 96 лв. 

4. Изнесен ритуал за сключване на граждански брак – 200 лв. 

5. Именуване на дете – 30 лв. 

1.4. В чл.16 ал.9 от Глава II „Местни такси“, РАЗДЕЛ I „Такса за 

битови отпадъци“: 

Било: чл.16 (9) две лица по ал.5д, които ползват общ контейнер, както и 

едно лице по ал.5д притежаващо няколко имота на един адрес могат да 

подадат една обща декларация по ал.6, като таксата по ал.3 се разпределя 

поравно между лицата, съответно поравно за всеки имот. 
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Става: 

Чл.16 (9) едно лице по ал.5д притежаващо няколко имота на 

един адрес, може да подаде една обща декларация по ал.6, като 

таксата по ал.3 се разпределя поравно за всеки имот. 

2. Настоящото решение, на основание чл.37 ал.3 от ЗНА и чл.120 ал.2, 

изр. първо, предложение второ от Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация - Дряново, да се разгласи на населението на общината, чрез 

публикуването му на интернет страницата на Община Дряново, от която дата 

влиза в сила извършеното изменение. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Изменение на Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

приета с Решение №42 от Протокол №4/28.01.2008г на Общински 

съвет – Дряново (вх.№07-00-94-1/21.11.2024г) /Промяна на размера 

на таксата за притежаване на куче/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с вече проведено в няколко заседания на 

комисии, на които обсъждахме темата с уличните кучета, размножаването им и 

съответно не много отговорното поведение на част от гражданите, правим това 

предложение за увеличаване на таксата за кучета, които са некастрирани. В 

следващата точка ще добавим точки, които са заложени в съществуващото 

законодателство, а именно че чипирането и регистрацията са задължителни. И 

в случай, че имате домашен любимец и желаете да го кастрирате няма да 

дължите такса. В случай, че не желаете да го кастрирате ще дължите таса от 50 

лв. И в тази връзка правим така направеното предложение. Обсъдихме го 

многократно, срещнахме се с кметските наместници, проведохме разговори с 

представители на Сдружението „Улични сърца“ и съвместно стигнахме до 

предложенията, които правим в тази и в следващата точка. В тази връзка 

правим предложението пред вас, при въпроси и питания сме насреща. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии ФИПКОП, 

„Устройство на територията“ и „Общинска администрация“ – г-н Александър 

Македонски да докладва от името на постоянните комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянни 

комисии приемат предложението. 

Становище: ПК „ФИПКОП“, ПК „УТСГВСЕ“ и ПК „ОбАОбРС“ приемат направеното 

предложение размера на таксата за притежаване на куче да стане 50 лв, както 

следва:  

§1. Изменя чл.42 ал.1 от Наредбата 

със следния текст: Стар текст:  

Нов текст:  

Чл.42. (1) За притежаване на куче 

собственикът заплаща годишна такса в 

общината, както следва:  

- за град Дряново – 10,00 /десет/ лева;  

- в селата, кварталите /Цинга, 

Крачунка, Никоевци, Марча и Крънча/ и 

поземлените имоти извън населеното 

място – 5,00 /пет/ лева.  

Чл.42. (1) За притежаване на куче 

собственикът заплаща годишна такса в 

общината, в размер на 50,00 

/петдесет/ лева  
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви! В 7-ма точка колеги, имате ли въпроси? Не 

виждам такива. За протокола – 7 гласа, поименно. И влизаме в режим на 

гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 2. 

/В свое  изказване при обсъждането на т.4 общинският съветник Преслава 

Йонкова пояснява защо няма да подкрепи материалите по т.т.4-9 – стр.15 от 
протокола./ 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 2 /два/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №274 

На основание чл.21 ал.2, предл. второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл.20 във връзка с чл.17 

ал.1 т.1 от ЗМСМА и чл.9 от Закон за местните данъци и такси, Общински съвет 

- Дряново 

РЕШИ: 

1. Приема изменение на Наредба за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

съгласно приложения към настоящото предложение проект за изменение. 

2. Изменението в Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново влиза в 

сила в деня на публикуването му на официалната интернет страница на 

Община Дряново. 

3. Настоящото решение, на основание чл.120 ал.2, изр. първо, 

предложение второ от Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация -

Дряново, да се разгласи на населението на общината чрез публикуването му на 

интернет страницата на Община Дряново. 
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Приложение към Решение №274/28.11.2024г. 

 

ПРОЕКТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА НАРЕДБА 

ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕТО И АДМИНИСТРИРАНЕТО 

НА МЕСТНИТЕ ТАКСИ И ЦЕНИ НА УСЛУГИ 

НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА ДРЯНОВО 

Приета с Решение №42/28.01.2008г на Общински съвет - Дряново (Протокол 

№4) 

§1. Изменя чл.42 ал.1 от Наредбата със следния текст: 

Стар текст: Нов текст: 

Чл.42. (1) За притежаване на куче 

собственикът заплаща годишна такса 

в общината, както следва: 

- за град Дряново – 10,00 

/десет/ лева; 

- в селата, кварталите /Цинга, 

Крачунка, Никоевци, Марча и Крънча/ 

и поземлените имоти извън 

населеното място – 5,00 /пет/ лева. 

 

Чл.42. (1) За притежаване на куче 

собственикът заплаща годишна такса 

в общината в размер на 50,00 

/петдесет/ лева. 

 

ПО ТОЧКА ОСМА 

Допълнение на Наредба №1 за спазване на обществения ред в Община 

Дряново, приета с Решение №220 от Протокол №19/28.01.2009г 

(вх.№07-00-93-1/21.11.2024г) /Промяна в размера на санкцията 

относно задължението на собствениците на домашни кучета да ги 

регистрират и чипират съгласно ЗЗЖ/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с предходната точка изменяме част от Наредба 

1, като вписваме че при нарушение на чл.13 т.5 се налага глоба в размер на 

хиляда лева т.е. ако имате домашен любимец и не сте го регистрирали, не сте 

ги чипирали и съответно ако не сте си платили таксата и не е кастриран. Като 

идеята е, и като цяло предложението е тези правила да започнем да ги 

прилагаме след шестмесечен период т.е. след юни месец, за да може в този 

период гражданите и хората, които живеят на територията на Община Дряново 

да имат време да извършат всички тези неща, а именно регистрация, чипиране, 

кастриране и т.н., разбира се ако те имат желание, като Общината поема 

абсолютно всички разходи по тези манипулации – и чипирането, и 

кастрирането, като държа да отбележа, че и към момента в действащото 

законодателство на Република България чипирането на кучетата е 

задължително. Т.е. не го правим с някаква друга цел освен тази да се спазват 

законите, но и когато хванем едно куче на улицата някъде да знаем кой му е 

собственика и в случай, че се случила някоя беля, понеже се случват такива 

неща - нахапват се малки деца, други кучета, да знаме кой е отговорен и кой 

трябва да носи тая отговорност. Пак казвам – който има желание може да си 

кастрира кучето и тогава тази такса от 50 лв за него няма да е нужна, 

съответно и глоби няма да има. Идеята е в един определен момент да се 

направят проверки по селата и в случай, че има нарушители да почнем да 
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глобяваме, когато това се налага. Целта тука не е да глобяваме хората, целта е 

да разберат, че трябва да подходят отговорно, тези кучета да не се пускат по 

улицата, защото градът не е място за разходка на домашни любимци без 

техните собственици, така да го кажа, и съответно да не позволяваме на 

уличната популация на кучета да се увеличава, тъй като това е проблем, 

знаете и съседни общини го имат, карат ни кучета тука на нас -  наскоро 

имахме казус с натровени кучета, които не можахме да решим проблема по 

друг начин и това се случи с тия животинки за съжаление. И за да няма повече 

такива проблеми, с цел превенция ги правим всичките тия предложения. За 

съжаление, в общи линии проблемите са едни и същи в последните няколко 

години и хората, които злоупотребяват с тези правила са едни и същи. Грубо 

казано във всяко село си има по един такъв дето си има кучета и ги хвърля 

след една година на улицата и взима нови. Същото нещо е и в града, същото 

нещо е и на няколко места – индустриални зони, стопански дворове и т.н. - 

хора, които не се грижат добре за любимците си. Идеята е, че като приложим 

едни по-строги правила тези хора най-накрая се надявам, че ще спрат да ги 

нарушават. И се надявам в крайна сметка и на ефекта, който те да постигнат. 

Благодаря ви! При въпроси и питания сме насреща. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Панчев! Отново г-н Александър Македонски, 

от името на всички постоянните комисии, моля да докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И 3-те постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси в 8-ма точка? Антоанета Ставрева. 

Антоанета Ставрева – Аз искам да помоля, за нарушенията, които евентуално 

ще се случват – глобата да бъде по-малка, защото хората още нямат този 

изграден навик. В тази връзка да се удължи и срока от шест месеца на повече 

– на десет месеца или нещо такова, за да имат предостатъчно време кметските 

наместници, кметовете да реагират и да могат да разяснят на хората това, 

което сме решили. Защото аз има обаждания, логично е да имам, хората мислят 

че тия 1000 лв ще бъдат не за глоба, а за такси. И разни други такива ……… 

неща има, които …………… върху цялата обща идея. Аз по принцип съм ЗА, ще 

гласувам ЗА, но моля за някакво удължаване и за някакво намаляване на 

глобата. За да имат достатъчно време хората да реагират и да бъдат запознати 

с това, което сме решили. 

Трифон Панчев – Глобата в момента е от 100 до 500 лв т.е. реално ………… Пак 

казвам, целта не е да ходим и да тормозим хората, идеята е като приемем 

наредбата, вече…в понеделник, не – във вторник правихме среща с кметските 

наместници, уведомили сме, че служител на общинска администрация и 

евентуално на полицията в този 6 месечен период - ще трябва да се обиколят 

всичките съграждани, да ги уведомят и съответно да вземем мерки. Дори вече 

има села, където презаявяването на кучетата е направено. В Гостилица 

примерно се знае, че вече има 127 домашни любимеца. 

Антоанета Ставрева – Това нещо си го мечтаех преди 10 години! От десет 

години си го мечтаех. 

Трифон Панчев – Трудно стават тия неща, аз съм сигурен, че отзвукът дори, 

за съжаление, ще бъде повече негативен, отколкото позитивен, но трябва да го 

направим това нещо, защото иначе се въртим в кръг и нищо хубаво няма да 

стане. Пак казвам, готов съм да поемем политическата отговорност и да поемем 

негативизма на хората, но да вкараме ред най-накрая и в това нещо. 
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Панчев! Г-н Йорданов. 

Любомир Йорданов – Сами искам нещо да добавя към темата. Значи няколко 

пъти се чу – по селата, по селата. Проблемът с кучетата по селата почти е 

нищожен. Проблемът с най-много бездомни кучета е в града, там трябва да се 

наблегне най-много. Селата са ясни. Там няма какво да ги коментираме, знаят 

се кои са собствениците, кметовете ще обиколят. Но тука в града ще има по-

голям проблем и тука един човек от администрацията няма да свърши работа, 

може би ще трябва по-голям екип, защото има…особено горе, където има много 

дървари, от там излизат страшно много кучета – бездомни, в тия квартали 

нагоре, които са така, няма наблюдение, нито ходи полиция, нито нищо. И аз 

смятам, че градът е…трябва да се наблегне на града. В нашите села е ясно, там 

ще станат нещата много лесно. Но със градът ще бъде проблем, защото дори 

част от кучетата, които се пускат по селата понякога, се пускат точно от хора 

от града – от Дряново или от някой друг съседен град. Иначе аз смятам, че 

срокът не е чак толкова кратък – шест месеца. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Йорданов! Заповядайте г-н Ганчев! 

Михаил Ганчев – Първо искам да попитам. По едно време имаше някаква 

програма, по която безплатно кастрираха и обезпаразитяваха кучетата. Тече ли 

такава програма сега в момента? Защото възрастните хора, с една малка 

пенсийка, повечето нямат транспорт – да намери транспорт, да го докара, да 

плати – ще започнат да ги пускат. Това е единият ми въпрос. Другият ми 

въпрос е – на комисията се повдигна въпросът, че на кучкарникът, който е в 

Глушка, са свършили средствата за изхранване, за поддръжка, за охрана и т.н. 

Как стои този въпрос? И кой го контролира? Общината вижда ли там какво се 

случва, има ли някакъв контрол, някаква статистика води ли се? Някои от 

защитните организации, правозащитни, там за кучетата, които са организации, 

имат ли наблюдения над този кучкарник? Защото те, нали, са добронамерени 

хората и аз съм ходил също, видял съм, но в един момент, ако наистина няма 

средства и те си позволят да отворят вратите и да си заминат нанякъде, какво 

се случва с тези кучета? Те ще влязат тука т.е. застрашават много сериозно 

града. 

Трифон Панчев – Ще отговоря и на двата въпроса. Първо – към момента 

Общината има сключени два договора. Единият е с ветеринаря в Дряново, 

другият е със Сдружението „Улични сърца“. И те абсолютно безплатно за 

гражданите, за сметка на Общината, извършват тези манипулации. Т.е. има 

действаща програма за чипиране, кастриране, обезпаразитяване и т.н. Всеки 

един гражданин, ако е по селата може със заявка на „Улични сърца“ и те с 

организацията, отиват с един бус да вземат кучето да го закарат или ветеринар 

да отиде на място да го извърши. Тези, които са в града могат по същия начин 

с тях или саморъчно да си вземат кучето и да го заведат при ветеринаря - 

Митко ветеринаря, и той да извърши тия манипулации. Т.е. имаме два такива 

договора, които се изпълняват и в общи линии всеки месец получаваме 

статистика и от едното място и от другото кой каква работа е свършил. 

По отношение на финансирането на Сдружение „Улични сърца“, аз поне не съм 

запознат да има някакъв проблем с финансирането. Ако има такъв, правим 

често срещи с представителите и на база на заявките, които те подават за 

извършени дейности, Общината им отпуска допълнително финансиране. Т.е. 

ние получаваме разходооправдателни документи и извън това им отпускаме и 

допълнителна помощ в ситуации, когато има нужда. Онзи ден имах среща с 

техни представители, не са ме уведомили да има някакъв проблем за 

финансирането. Нямат намерение да напускат територията на Общината, 

напротив. Имаше известно недоразумение във връзка с това, че Общината е 

подписала договор и с ветеринаря на територията на Общината г-н Димитров, 

понеже те работят с друг ветеринар и се бяха обидили един вид, че не сме ги 
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питали, без тяхно съгласие сме го направили. В крайна сметка се разбрахме, че 

няма нищо страшно в това нещо, който иска да ходи при него, който иска – да 

го ползва тях. И мисля, че нещата вървят в правилна посока. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Панчев! Александър Македонски, моля. 

Александър Македонски – Да направя едно уточнение само, г-н Белев 

(Михаил Ганчев), на Вашите въпроси. Първо - важно е всички да сме наясно, че 

в случая ние не налагаме глоби за некастрирани кучета. Кастрацията не 

фигурира в това, което решаваме, а само чипиране и регистрация. Защото ако 

въведем кастрация, след два месеца всички знаем какво ще се случи и всички 

са на едно мнение. Колкото до конкретния проблем дето визирате, понеже аз 

го повдигнах на комисиите – имаше сигнал от приюта, че не им стигат парите 

за храна до края на годината. Събрахме се като общински съветници ………… и 

събрахме сумата. Деветстотин лева им трябваха, ние събрахме хиляда лева, 

дадохме им ги, така че проблем няма. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Ако нямате други въпроси, да преминем в режим 

на гласуване. Повишавам вниманието за предложението на г-жа Ставрева – ще 

допълваме ли, ще променяме ли като цяло? Защото е голям срокът – шест 

месеца. 

Антоанета Ставрева - ………………… /Антоанета Ставрева оттегля предложението 

си за увеличаване на гратисния период и промяна в предложения размер за 

санкция./ 

Тодор Георгиев – Благодаря за разбирането, г-жо Ставрева! Колеги, 

обикновено мнозинство. Който е съгласен с така направеното предложение в 

т.8, моля да гласува: ЗА – единадесет. Против – няма. Въздържал се – двама. С 

11 гласа се приема и 8-ма точка. 

/В свое  изказване при обсъждането на т.4 общинският съветник Преслава 

Йонкова пояснява защо няма да подкрепи материалите по т.т.4-9 – стр.15 от 

протокола./ 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 2 /два/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №275 

На основание чл.21 ал.2, предл. второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка със Закон за местните 

данъци и такси, Общински съвет - Дряново 

РЕШИ: 

1. Приема Допълнение на Наредба №1 за спазване на обществения ред в 

Община Дряново, съгласно приложения към настоящото предложение проект за 

изменение. 

2. Допълнението в Наредба №1 за спазване на обществения ред влиза в 

сила в деня на публикуването му на официалната интернет страница на 

Община Дряново. 

3. Да се даде 6 месечен гратисен срок от влизане в сила на 

Допълнението преди да започне да се налага новата санкция, за да може 

всички собственици, които не са чипирали и регистрирали своите кучета да го 

направят. 

4. Настоящото решение, на основание чл.120 ал.2, изр. първо, 

предложение второ от Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация 

Дряново, да се разгласи на населението на общината чрез публикуването му на 

интернет страницата на Община Дряново. 
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Приложение към Решение №275/28.11.2024г. 

 

 

ПРОЕКТ ЗА ДОПЪЛНЕНИЕ НА НАРЕДБА №1 

ЗА СПАЗВАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНИЯ РЕД 

В ОБЩИНА ДРЯНОВО 

Приета с Решение №220/28.01.2009г на Общински съвет - Дряново (Протокол 

№ 19) 

§1. Допълва текста на чл.32 ал.1 от Наредбата, като добавя нова точка 

1а към него със следния текст: 

Чл.32 ал.1 

1а. За нарушения на чл.13 т.5 се налага глоба в размер на 1000 /хиляда/ лева. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Одобряване на ПЛАН-СМЕТКА за разходите по събиране и 

транспортиране на битови отпадъци до съоръжения и инсталации за 

тяхното третиране, третиране на битови отпадъци в съоръжения и 

инсталации и поддържане чистотата на териториите за обществено 

ползване в населените места и селищните образувания на територията 

на Община Дряново, както и приемане размера на промила за облагане 

с такса "Битови отпадъци" през 2025 год. (вх.№07-00-127/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново 

Трифон Панчев – Красимир Димитров ще докладва тази точка. Благодаря! 

Красимир Димитров, експерт в Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагаме на вашето внимание проект на план-сметка за 

разходите по събиране и транспортиране на битови отпадъци до съоръжения и 

инсталации за тяхното третиране, третиране на битови отпадъци в съоръжения 

и инсталации и поддържане чистотата на териториите за обществено ползване, 

както и приемане размера на промила за облагане с такса "Битови отпадъци" 

през 2025 год. на територията на Община Дряново. Съответно подробно 

финансовите параметри на планираната план-сметка са представени на 

Общински съвет – Дряново. Съответно предложените промени в размера на 

промила, съответно неговото увеличаване, също са представени на Общински 

съвет – Дряново. Няма да влизам в подробности, тъй като е доста обемист 

материала, единствено бих искал да допълня за тези, които не са запознати, че 

една от причините за увеличаване на размера на промила за следващата 

година е предстоящото увеличение на размера на минималната работна 

заплата. Съответно това е фактор, който влияе значително върху разходите на 

Община Дряново за поддържане на чистотата, както беше споменато на 

комисиите – 21 човека от персонала на Общинско предприятие „Чисто 

Дряново“ в момента работят на минимална работна заплата. Вчера излезе 

решение на Върховен административен съд, с което отхвърли жалбата на 

работодателските организации срещу новия размер на минималната работна 

заплата и тя влиза в сила от 1 януари, така че…това е само едно допълнение. 

Предлагаме да вземете решение за приемане на план-сметката и промила за 

такса „Битови отпадъци“ за територията на Община Дряново. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Моля г-н 

Македонски да докладва от името на всички постоянни комисии. 
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Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН” приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси имате ли, колеги? Благодаря Ви, г-н Македонски! 

/няма/ Преминаваме в режим на гласуване по 9-та точка - седем гласа, 

поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева - 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Въздържам се 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 8; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 4. 

/В свое  изказване при обсъждането на т.4 общинският съветник Преслава 

Йонкова пояснява защо няма да подкрепи материалите по т.т.4-9 – стр.15 от 

протокола./ 

След проведено обсъждане и гласуване, с 8 /осем/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №276 

I. На основание чл.21 ал.1 т.7 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.62 и чл.66 от Закона за местните 

данъци и такси, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява предложената прогнозна ПЛАН-СМЕТКА за разходите 

по събиране и транспортиране на битови отпадъци, третиране на битови 

отпадъци в съоръжения и инсталации, и почистване на териториите за 

обществено ползване в Община Дряново за 2025г в размер на 1 534 185 лв. 

2. Определя размер на промила за облагане с такса "битови отпадъци" в 

част „събиране и транспортиране на битови отпадъци“ (за дейностите 

по чл.66 ал.1 т.1 от ЗМДТ) на база данъчна оценка на недвижими имоти на 

ФЛ и жилищните имоти ЮЛ, а за нежилищните имоти на ЮЛ и ЕТ - на база по- 

високата от отчетната стойност и данъчната оценка, както следва: 

- гр. Дряново – 3 на хиляда за физически и юридически лица; 
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- с. Царева ливада - 6 на хиляда за физически лица и 3 на хиляда 

за юридически лица; 

- с. Длъгня и с. Соколово - 6 на хиляда за физически лица и 3 на 

хиляда за юридически лица; 

- в останалите села с организирано събиране и транспортиране на 

битови отпадъци (Бучуковци, Ганчовец, Геша, Гоздейка, Глушка, Големи 

Българени, Гостилица, Денчевци, Зая, Искра, Караиванца, Катранджии, Керека, 

Косарка, Куманите, Русиновци Раданчето, Руня, Радовци, Маноя, Малки 

Българени, Пейна, Саласука, Скалско, Славейково, Туркинча, Чуково и Янтра) 

- 6 на хиляда за физически и юридически лица. 

3. Определя размер на промила за облагане с такса "битови отпадъци" в 

част „третиране на битови отпадъци“ (за дейностите по чл.66 ал.1 т.2 от 

ЗМДТ) на база данъчна оценка на недвижими имоти на ФЛ и жилищните имоти 

ЮЛ, а за нежилищните имоти на ЮЛ и ЕТ - на база по-високата от отчетната 

стойност и данъчната оценка: 3 на хиляда за физически и юридически 

лица. 

4. Определя размер на промила за облагане с такса "битови отпадъци" в 

част „поддържане чистотата на териториите за обществено ползване“ 

(за дейностите по чл.66 ал.1 т.3 от ЗМДТ) на база данъчна оценка на 

недвижими имоти на ФЛ и жилищните имоти ЮЛ, а за нежилищните имоти на 

ЮЛ и ЕТ - на база по-високата от отчетната стойност и данъчната оценка, както 

следва: 

- гр. Дряново – 4,0 на хиляда за физически лица и 3,0 на хиляда 

на юридически лица; 

- с. Царева ливада – 6,0 на хиляда за физически лица и 4,0 на 

хиляда за юридически лица; 

- с. Длъгня и с. Соколово – 6,0 на хиляда за физически лица и 3,5 

на хиляда за юридически лица; 

- останалите населени места - селата Балванците, Бучуковци, Ганчовец, 

Геша, Геня, Гърня, Гоздейка, Глушка, Големи Българени, Гостилица, Горни 

Върпища, Добрените, Денчевци, Долни Върпища, Долни Драгойча, Доча, 

Игнатовци, Зая, Искра, Каломен, Караиванца, Катранджии, Керека, Косарка, 

Куманите, Русиновци, Раданчето, Руня, Радовци, Ритя, Маноя, Малки 

Българени, Пейна, Саласука, Скалско, Славейково, Сяровци, Туркинча, Чуково 

Шушня и Янтра – 6,0 на хиляда за физически и юридически лица. 

II. На основание чл.67 ал.4 от ЗМДТ определя размер на такса "битови 

отпадъци" в части „събиране и транспортиране на битови отпадъци“ и 

„третиране на битови отпадъци“ за 1 бр. контейнер с обем 1,1 куб.м, 

както следва: 

- обслужван 1 път на седмица - 1000 лв. 

- такса за големи фирми (без оглед на честотата) - 2 500 лв. 

III. Не се събира такса "битови отпадъци" в частта „събиране и 

транспортиране на БО“ и „третиране на БО“: 

1. за незастроени поземлени имоти, намиращи се в границите на 

организираното сметосъбиране и сметоизвозване. 
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2. за поземлени имоти, които не се ползват през цялата календарна 

година, намират се в границите на организираното сметосъбиране и 

сметоизвозване и са подали декларация по образец в ОбА Дряново до 

31.12.2024г. 

Приложение №1: План-сметка за определяне размера на промила за ТБО за 

2025г. 

Приложение №2: План-сметка /част разходи/ за определяне на промила за 

2025г.  

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Дофинансиране на дейността на Общинско предприятие „Чисто 

Дряново“ (вх.№07-00-124/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка и с предходната точка, както виждате тая 

година се налага да дофинансираме бюджета, както и за следващата. 

Изпълнили сме приходи, които сме успели да съберем във връзка със събиране 

на стари задължения и правим това предложение да се увеличи бюджета на 

Общинско предприятие „Чисто Дряново“ с петдесет хиляди лева, за да може те, 

дет се вика, да си платят заплатите декември месец. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. А за информация на 

тези, които са в гръб – директора на „Чисто Дряново“ и г-н Стефан Косев е 

тука, и Краси Димитров, и нашият главен счетоводител е тук. Моля да 

докладвате, г-н Македонски. 

/В залата присъства и счетоводителя на ОП „Чисто Дряново“ Мирослав Енчев./ 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Трите постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси, ако имате? Аз не виждам такива в 10-та 

точка. За протокола – 7 гласа, поименно. Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Въздържам се 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 
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ЗА – 9; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 4. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 9 /девет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №277 

На основание чл.21 ал.1 т. 6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.62 и чл.66 от Закона за местни данъци и такси и 

във връзка с разпоредбата на § 26 от ПЗР на Закона за държавния бюджет на 

Република България за 2024г, Общински съвет-  Дряново 

РЕШИ: 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.124 ал.1 и 

ал.2 от Закона за публичните финанси да бъдат извършена следните промени: 

1.1. Увеличава бюджета на ОП „Чисто Дряново“ за 2024г, в дейност 2623 

„Чистота“, със сумата 50 000 лв. 

1.2. Намалява бюджета на Община Дряново в разходната му част в 

дейност 2623 „Чистота“, § 1020 „разходи за външни услуги“, със сумата 50 000 

лв. 

2. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Включване на обекти в разчета на капиталовите разходи за 2024 г на 

Община Дряново (вх.№22-00-535-2/06.11.2024г) /Доставка на 

вариопреса за специализиран сметосъбиращ автомобил и закупуване 

на нови контейнери за строителни отпадъци/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с допълване на капиталовата програма правим 

предложение тя да бъде допълнена, като причината е закупуване на нови 

контейнери за стойността до осем хиляди лева и доставка, монтаж, 

гаранционно поддържане и обслужване на нова надстройка - тип вариопреса за 

специализиран сметосъбиращ автомобил на стойност сто и седем хиляди триста 

осемдесет и осем лева с ДДС. Благодаря ви! При въпроси и питания сме 

насреща. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Александър 

Македонски – председателя на ФИПКОП, да докладва от името на всички 

постоянни комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси имате ли в тази точка? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване – поименно е гласуването в 11-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 
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4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 2. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 2 /два/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №278 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъдат включени в 

разчета на капиталовите разходи на Община Дряново за 2024г следните 

обекти: 

1.1. „Доставка, монтаж, гаранционно поддържане и обслужване на нова 

надстройка тип вариопреса за специализиран сметосъбиращ автомобил за 

нуждите на Община Дряново“ на стойност 107 388,00 лв с ДДС. 

1.2. „Закупуване на нови контейнери за строителни отпадъци с обем 5,5 

м3“ на стойност до 8 000 лв с ДДС. 

2. Възлага на кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

компенсирани промени във връзка с взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обекти: „Закупуване на софтуер за управление на учебния процес в СУ 

„Максим Райкович““ и „Закупуване на софтуер за професионално 

обучение в СУ „Максим Райкович““ (вх.№07-00-120/15.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с проект, в който Средно училище „Максим 

Райкович“ е участвало и е било платено трябва да допълним капиталовата 

програма с няколко позиции, а именно „Закупуване на софтуер“, като по 1-вата 

точка е за три хиляди триста двадесет и осем лева с ДДС, по 2-ра точка е 

четири хиляди деветстотин и петдесет. И съответно да актуализираме 

капиталовата програма. При въпроси и питания сме насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Отново г-н Александър 

Македонски, моля да докладва от името на всички постоянни комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 
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/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Имате ли въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в 

режим на гласуване – 7 гласа, поименно в 12-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев - 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №279 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.1 и ал.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъдат 

включени в разчета на капиталовите разходи за 2024г следните обекти: 

1.1. „Закупуване на софтуер за управление на учебния процес в СУ 

„Максим Райкович“ на стойност 3 328 лв с ДДС. 

1.2. „Закупуване на софтуер за професионално обучение в СУ „Максим 

Райкович“ на стойност 4 950 лв с ДДС. 

2. Добавя предложените обекти в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени бюджетни средства и 

преходни остатъци и други средства“ на Община Дряново в част II „Капиталови 

разходи, финансирани от собствени приходи и преходни остатъци“. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 
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ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Разместване на кредити по бюджета и капиталовата програма на 

ДУПУЛ гр. Дряново (вх.№27-00-128/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-н Георгиев, прави ми впечатление, че 13-та, 14-та и 15-та 

точка са за промени в капиталовата програма. Можем да ги докладваме заедно, 

пък после да ги гласуваме една след друга. 

Тодор Георгиев – Прав сте. Благодаря! Заповядайте! 

Трифон Панчев – в 13-та точка актуализираме капиталовата програма, за да 

може ДУПУЛ да закупи автомобил. В тази връзка е приложено съответно и 

писмо от г-жа Пенева, като средствата са разбира се от бюджета на 

Сдружението. 

В 14-та точка Общината трябва да премахне обект – улица в село Керека, като 

да увеличи сумата, с която ще се направят текущи ремонти с оглед нуждата от 

направата на такива и съответно изчерпването на бюджета на Общината. Не се 

отказваме от това да правим улицата, но така или иначе декември месец няма 

как да ремонтираме улицата в с. Керека. Съответно увеличаваме бюджета на 

Домашния социален патронаж с единайсет хиляди петстотин и петдесет лева, 

защото там също има нужда от дофинансиране, както ви казах и по-рано. И 

другото е – закупуване на автомобил за нуждите на Социалния патронаж, като 

там сумата се увеличава, намаляват се определени други дейности, като 

подробно е описано всяко едно предложение в 14-та точка. 

И съответно по 15-та точка добавяме в капиталовата програма доставка и 

ремонтни дейности на нови съоръжения за детска площадка в Детска градина 

„Детелина“. Там отново средствата – една част са дофинансиране от общинския 

бюджет с местни приходи, а друга част от тях са направени със средства от 

бюджета на самата детска градина. 

В тази връзка правим така направените предложения. При въпроси и питания 

сме насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии. Моля по 

13-та, 14-та и 15-та точка да докладва г-н Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев. И по трите точки всички 

постоянни комисии приемат предложението. 

/Становище по т.13: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК 

„ЗСДЖН“ приема направеното предложение./ 

/Становище по т.14: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК 

„ЗСДЖН“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното 

предложение./ 

/Становище по т.15: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК 

„ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по 13-та точка, имате ли? /няма/ Влизаме в 

режим на гласуване по 13-та точка – 7 гласа, поименно. Благодаря ви! 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 
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4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова - 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №280 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва промени в бюджета на ДУПУЛ 

гр. Дряново, както следва: 

1. Намалява разхода в дейност 1589 „Други служби и дейности по 

социалното осигуряване, подпомагане и заетостта“, § 5204 „Придобиване на 

транспортни средства“, със сумата от 1 000 лв. 

2. Увеличава разхода в дейност 1551 „Дневни центрове за лица с 

увреждания“, § 1020 „Външни услуги“, със сумата от 1 000 лв. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени бюджетни 

средства и преходни остатъци и други средства“ (вх.№07-00-

123/18.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Материалът и становищата на постоянните комисии са докладвани заедно с 

разглеждането на т.13 от дневния ред. 

Тодор Георгиев – В 14-та точка – въпроси? Г-н Трифонов. 

Тихомир Трифонов – Самоотвод си правя по тази точка. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви за коректността. Въпроси? /няма/ Седем 

гласа, поименно – за протокола. Уважаеми колеги, преминаваме в режим на 

гласуване по 14-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 
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4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов Самоотвод 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, 

гласували: ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, при направен самоотвод от един 

общински съветник, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ и нула 

гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №281 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва промени в капиталовата 

програма на Община Дряново за 2024г /съгласно Приложение №1 „Списък на 

обекти, предлагани за финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени 

бюджетни средства и преходни остатъци и други средства“/, както следва: 

1. Премахва обект „Основен ремонт на улица Четвърта в с. Керека от 

о.т.44 до о.т.71“ от Част II „Капиталови разходи, финансирани от собствени 

приходи и преходни остатъци“ на стойност 107 840 лв - дейност 2606 

„Изграждане, ремонт и поддържане на уличната мрежа“, § 5100 „Основен 

ремонт на ДМА“. 

2. Увеличава бюджета на Община Дряново в дейност 2606 „Изграждане, 

ремонт и поддържане на уличната мрежа“, § 1020 „Разходи за външни услуги“, 

със сумата 95 290 лв. 

3. Увеличава бюджета на КСУВХ гр. Дряново в дейност 2524 „Домашен 

социален патронаж“ със сумата от 11 550 лв. 

4. Променя наименованието на обект „Община Дряново - закупуване на 

нов пътнически автомобил по проект на МТСП - Фонд Социална закрила“ от 

Част II „Капиталови разходи, финансирани от собствени приходи и преходни 

остатъци" на обект „Община Дряново - закупуване на автомобил за нуждите на 

социален патронаж“ и увеличава стойността на обекта от 53 980 лв на 60 000 

лв. Намалява дейност 1533 „Други програми и дейности за осигуряване на 

заетост“, § 1020 „Разходи за външни услуги“, със сумата 6020 лв. 

5. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 
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ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА 

Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обект: „Строително-ремонтни работи и доставка на нови съоръжения за 

детска площадка в ДГ Детелина гр. Дряново (Вх.№07-00-

130/20.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Материалът и становищата на постоянните комисии са докладвани заедно с 

разглеждането на т.13 от дневния ред. 

Тодор Георгиев – И 15-та точка. Имате ли въпроси? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване по 15-та точка. Поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №282 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.1 и ал.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъде 

включен в разчета на капиталовите разходи за 2024 год. следния обект: 

„Строително-ремонтни работи и доставка на нови съоръжения за детска 

площадка в ДГ Детелина гр. Дряново“ на стойност 79 666,20 лв. 

2. Добавя предложения обект в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени бюджетни средства и 

преходни остатъци и други средства“ на Община Дряново в част II „Капиталови 

разходи, финансирани от собствени приходи и преходни остатъци“. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 
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ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА 

Издаване на запис на заповед от Община Дряново в полза на ДФ 

„Земеделие", обезпечаващ финансиране на заявка за авансово 

плащане по Договор №BG06RDNP001-19.731-0003-C01/03.10.2024г за 

проект „Подмяна подова настилка на сцена и доставка на озвучителна 

техника за Сграда за култура и изкуство - град Дряново“, финансиран 

по процедура BG06RDNP001- 19.731, Мярка 7.2. „Подкрепа за 

инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от Стратегия за 

водено от общностите местно развитие на МИГ „Дряново - Трявна - в 

сърцето на Балкана“ от Програма за развитие на селските райони за 

периода 2014-2020г (вх.№07-00-131/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Диляна Джеджева – Ако може пак да докладвам двете точки една след друга, 

тъй като са обвързани (т.т.16-17). Едната е за основната сума, другата е за 

ДДС – като предложение. Става въпрос за издаване на запис на заповед за 

получаване на аванс, за да стартират дейностите по проект „Подмяна подова 

настилка на сцена и доставка на озвучителна техника за Сграда за култура и 

изкуство - град Дряново“. Записа на заповед е за сумата от… 

инж. Светослав Минчев – 108 896,35 лв. 

Диляна Джеджева – Не. Не. Сто и осем хиляди е цялата сумата. Петдесет и 

четири… 

инж. Светослав Минчев – 54 448.17 

Диляна Джеджева – Да. Просто не е пред очите ми. А за ДДС-то е десет 

хиляди осемстотин осемдесет и девет хиляди точка шейсет и три. Това са двете 

последователни предложения – за основа и за ДДС. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Г-н Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! По т.16 постоянните 

комисии приемат материала, като правя едно уточнение че издаването на 

записа на заповед е за обезпечаване финансирането на заявката за авансово 

плащане по цитирания договор, а не за разхода за ДДС. И по т.17 - и трите 

постоянни комисии приемат предложението. 

/Становище по т.16: ПК „ФИПКОП“, ПК „ОбАОбРС“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят 

материала с докладваното уточнение, че издаването на записа на заповед е за 

обезпечаване финансирането на заявката за авансово плащане по цитирания 

договор (а не за разхода за ДДС)./ 

/Становище по т.17: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК 

„ОбАОбРС“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ приема 

направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Въпроси, колеги? Г-жа Ставрева. 

Антоанета Ставрева – Аз искам да попитам кога започват реалните действия 

по възстановяването на сцената? И втората част от въпроса ми, понеже е 

свързана. Колко време ще продължи? Не случайно ви задавам тези два 

въпроса, за да знаем кога да започнем и да приключим там репетиционна 

дейност. Тя е ежедневна почти. 

Диляна Джеджева – Ще ви уведомим задължително, когато все пак се 

договори това и с изпълнителя. Все още няма подписани договори и за двете 

дейности. Тепърва ще подпишем договори. Тепърва ще се пуснат за 

последващо съгласуване тези договори по ЗЗД и чак, едва тогава можем да 
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започнем. Тъй като все още има време, но се надяваме да стане в периода 

януари – март, нали, в зимните месеци. Не мога да кажа точно… 

Антоанета Ставрева – Имайте предвид това, че предстои юбилей на 

Туристическото дружество в началото на юни. 

Диляна Джеджева – Да. 

Антоанета Ставрева - И аз съм им обещала, че ще  могат да ползват. 

Диляна Джеджева – Имаме го предвид. 

Антоанета Ставрева – Добре. 

Тодор Георгиев – Само да уточним, г-жо Джеджева, имам въпрос, нали, някой 

да не си помисли, че тази техника – озвучителната, няма да я ползваме в 

Община Дряново? Някой да не обърка тълкуването на…а-а-а 

Диляна Джеджева – Озвучителната техника – за обезпечаване на събития и 

на Общината, ако Читалището има нужда и всяко друго читалище, разбира се. 

Тодор Георгиев – Да. Но ще бъде стопанисвана от Община Дряново? 

Диляна Джеджева – Мисля, че е най-удачно по този начин. Идеята беше, тъй 

като знаете – настоящата озвучителна техника, която ползваме – общинската, 

вече е доста остаряла, амортизирана, от около 15 години е, едната колона 

буквално е спукана на две, и има крещяща нужда от подмяна, затова решихме 

да се възползваме от тази възможност, за да я подменим. 

Антоанета Ставрева – Точно така трябва да бъде. Но това нещо трябва да се 

ползва от един човек, двама най-много. Защото ако я докопа някой да ù 

разкаже играта на тази техника, просто… Нали така? Може би трябва да се 

даде с някакъв договор за ползване на някого, независимо кой е, като 

предварително казвам че се отказвам от ползване на тази техника – 

Читалището се отказва. /НЧ „Развитие-1869“/ 

………… - Защо? 

Антоанета Ставрева – Защото ние си имаме хубава. 

Диляна Джеджева – Да, Читалището си има. Тя така или иначе, тя си е в 

собственост на Общината. 

Антоанета Ставрева – Някой който разбира, независимо кой. Аз нямам 

претенции кой да бъде. Общината да си вземе решение и да сключите договор. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Все пак да преминем в… Благодаря за… …………… 

Как да кажа, като човек който се занимава с музика и изкуство, имам тая 

информация и ние всички естествено. В 16-та точка – 7 гласа, поименно, и 

преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 
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10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №283 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и договор за предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ № BG06RDNP001-19.731-0003-

C01/03.10.2024г по процедура BG06RDNP001-19.731, Мярка 7.2. „Подкрепа за 

инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички 

видове малка по мащаби инфраструктура“ от Стратегия за водено от 

общностите местно развитие на МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ 

от Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020 год., 

сключен между ДФ „Земеделие“, МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на 

Балкана“ и Община Дряново, седалище и адрес на управление: Община 

Дряново, област Габрово, гр. Дряново, ул. Бачо Киро 19, ЕИК по БУЛСТАТ 

000215729, идентификационен номер по ДДС №BG000215729, представляван 

от Трифон Панчев, Общински съвет – Дряново: 

1. Упълномощава кмета на община Дряново да подпише Запис на 

заповед, без протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ 

„Земеделие" в размер до 54 448,17 лева (словом: петдесет и четири хиляди 

четиристотин четиридесет и осем лева и седемнадесет стотинки) за 

обезпечаване на 100 % от заявения размер на авансово плащане по договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ №BG06RDNP001-19.731-0003-

C01/03.10.2024г по процедура BG06RDNP001-19.731, Мярка 7.2. „Подкрепа за 

инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички 

видове малка по мащаби инфраструктура“ от Стратегия за водено от 

общностите местно развитие на МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана" 

от Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020 год. за 

Проект „Подмяна подова настилка на сцена и доставка на озвучителна техника 

за Сграда за култура и изкуство - град Дряново“, сключен между ДФ 

„Земеделие“, МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ и Община 

Дряново. 

2. Възлага на кмета на община Дряново да подготви необходимите 

документи за получаване на авансовото плащане по договор №BG06RDNP001-

19.731-0003-C01/03.10.2024г и да ги представи пред ДФ „Земеделие“. 

 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА 

Издаване на запис на заповед от Община Дряново в полза на ДФ 

„Земеделие“, обезпечаващ финансиране на разхода за ДДС към заявка 

за авансово плащане по Договор №BG06RDNP001-19.731-0003-

C01/03.10.2024г за проект „Подмяна подова настилка на сцена и 

доставка на озвучителна техника за Сграда за култура и изкуство - град 
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Дряново“, финансиран по процедура BG06RDNP001- 19.731, Мярка 7.2. 

„Подкрепа за инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от 

Стратегия за водено от общностите местно развитие на МИГ „Дряново - 

Трявна - в сърцето на Балкана“ от Програма за развитие на селските 

райони за периода 2014-2020г (вх.№07-00-132/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Материалът и становищата на постоянните комисии са докладвани при 

разглеждането на т.16 от дневния ред. 

Тодор Георгиев – 17-та точка, уважаеми колеги, режим на гласуване. Отново 

ви съобщавам за протокола, че поименно е гласуването в 17-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №284 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и договор за предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ №BG06RDNP001-19.731-0003-

C01/03.10.2024г по процедура BG06RDNP001-19.731, Мярка 7.2. „Подкрепа за 

инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички 

видове малка по мащаби инфраструктура“ от Стратегия за водено от 

общностите местно развитие на МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ 

от Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020 год., 

сключен между ДФ „Земеделие“, МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на 

Балкана“ и Община Дряново, седалище и адрес на управление: Община 

Дряново, област Габрово, гр. Дряново, ул. Бачо Киро 19, ЕИК по БУЛСТАТ 

000215729, идентификационен номер по ДДС №BG000215729, представляван 

от Трифон Панчев, Общински съвет – Дряново: 

1. Упълномощава кмета на община Дряново да подпише Запис на 

заповед, без протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ 

„Земеделие" в размер до 10 889,63 лева (словом: десет хиляди осемстотин 
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осемдесет и девет лева и шестдесет и три стотинки) за обезпечаване на 100 % 

от заявения за финансиране разход за ДДС към заявка за авансово плащане по 

договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ №BG06RDNP001-

19.731-0003-C01/03.10.2024г по процедура BG06RDNP001-19.731, Мярка 7.2. 

„Подкрепа за инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на 

всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от Стратегия за водено от 

общностите местно развитие на МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана" 

от Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020 год. за 

Проект „Подмяна подова настилка на сцена и доставка на озвучителна техника 

за Сграда за култура и изкуство - град Дряново“, сключен между ДФ 

„Земеделие“, МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ и Община 

Дряново. 

2. Възлага на кмета на община Дряново да подготви необходимите 

документи за получаване на заявения за финансиране разход за ДДС към 

заявка за авансово плащане по Договор №BG06RDNP001-19.731-0003-

C01/03.10.2024г и да ги представи пред ДФ „Земеделие“. 

 

Тодор Георгиев – Преди да преминем към 18-та точка, колеги, имате ли 

нужда от почивка? 

Съветници – Не. 

Тодор Георгиев – Не. Ще помоля зам.-председателя инж. Светослав Минчев 

да продължи за пет минутки, за което му благодаря! След малко се завръщам. 

Заповядайте! 

Светослав Минчев заема мястото на председателстващия заседанието на 

Общински съвет – Дряново. Тодор Георгиев излиза от залата. 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА 

Определяне на начална тръжна пазарна цена за продажба на имоти - 

частна общинска собственост - в пакет, представляващи: УПИ V - общ. 

от кв.26 с площ 779 м2 и УПИ VI - общ. от кв.26 с площ 732 м2 по плана 

на с. Катранджии, общ. Дряново (вх.№22-00-764-2/19.11.2024г) /Във 

вр. с Решение №257 от 30.10.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Във връзка с предходно решение на общински съвет е 

изготвена пазарна оценка в размер на двайсет и една хиляди четиристотин и 

трийсет лева за имоти в село Катранджии. Предлагаме Общински съвет да 

затвърди това нещо. 

инж. Светослав Минчев  - Благодаря! Становища на постоянните комисии. Г-

н Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Минчев! И двете постоянни 

комисии подкрепят материала с едно допълнение – да се добави към пазарната 

цена и цената за оценката, която да стане 21 670,00 лв без ДДС. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят материала с направеното 

предложението за завишаване на продажна цена с 240 /двеста и четиридесет/ 

лева. Комисиите предлагат на Общински съвет – Дряново да утвърди продажна 

цена в размер на 21 670,00 лв без ДДС (21 430 + 240)./ 
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инж. Светослав Минчев - Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  - 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №285 

На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка с чл.41 ал.2 от Закона 

за общинската собственост, Общински съвет - Дряново: 

1. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имоти, частна общинска 

собственост - в пакет, представляващи: УПИ V - общ. от кв.26 с площ 779 м2 и 

УПИ VI - общ. от кв.26 с площ 732 м2 по плана на с. Катранджии, общ. Дряново, 

в размер на 21 670,00 лв /двадесет и една хиляди шестстотин и седемдесет 

лева/ без ДДС. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА 

Определяне на начална тръжна пазарна цена за продажба на имоти - 

частна общинска собственост - в пакет, представляващи: УПИ VII - общ. 

от кв.26 с площ 734 м2 и УПИ VIII - общ. от кв.26 с площ 791 м2 по 

плана на с. Катранджии, общ. Дряново (вх.№22-00-769-2/19.11.2024г) 

/Във вр. с Решение №258 от 30.10.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Уважаеми общински съветници, трябва да определите 

началната тръжна продажна цена за провеждане на публичен търг за имоти в 

село Катранджии с цена в размер на двайсет и една хиляди шестстотин и 

тридесет лева без ДДС. 

инж. Светослав Минчев - Благодаря! Г-н Македонски, становища? 

Александър Македонски – Благодаря Ви, г-н Минчев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението и аналогично с предишната точка се 
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увеличава цената и става двайсет и една хиляди осемстотин и седемдесет лева 

без ДДС. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят материала с направеното 

предложението за завишаване на продажна цена с 240 /двеста и четиридесет/ 

лева. Комисиите предлагат на Общински съвет – Дряново да утвърди продажна 

цена в размер на 21 870,00 лв без ДДС (21 630 + 240)./ 

инж. Светослав Минчев - Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. В 

режим на гласуване, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев - 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  - 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №286 

На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка с чл.41 ал.2 от Закона 

за общинската собственост, Общински съвет - Дряново: 

1. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имоти, частна общинска 

собственост - в пакет, представляващи: УПИ VII - общ. от кв.26 с площ 734 м2 и 

УПИ VIII - общ. от кв.26 с площ 791 м2 по плана на с. Катранджии, общ. 

Дряново, в размер на 21 870,00 лв /двадесет и една хиляди осемстотин и 

седемдесет лева/ без ДДС. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТА 

Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, 

определяне на начална пазарна цена и начин за продажба на имот - 

частна общинска собственост, представляващ: Поземлен имот с 

идентификатор 14859.501.31 по КК на с. Геша, общ. Дряново, заедно с 

построената в него сграда с идентификатор 14859.501.31.1 (Сграда за 

търговия) по КК на с. Геша, общ. Дряново (вх.№22-00-1265-

1/19.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 
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Трифон Панчев – Г-жа Христова докладва. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – Добър ден и от мен, уважаеми 

общински съветници! Предложението е свързано във връзка с постъпило 

заявление от Момчил Радомиров Димитров от гр. Дряново за закупуване на 

имот частна общинска собственост, а именно поземлен имот заедно с 

построената в него сграда в село Геша, а именно бившата сграда за търговия. 

Инвестиционните намерения на заявителя относно закупуването на общинския 

имот са свързани с осъществяване на търговска дейност. И във връзка с 

инвестиционното намерение Община Дряново възложи изготвянето на пазарна 

оценка в размер на  трийсет и девет хиляди сто четиридесет и осем лева с 

включен ДДС за земята. Във връзка с което е необходимо Общински съвет да 

определи началната тръжна пазарна цена за провеждането на публичния търг с 

явно наддаване и даде съответно съгласие за продажба. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии Г-н 

Александър Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря Ви, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението с предложение да се завиши оценката с 

пазарната оценка и да стане тридесет и девет хиляди четиристотин 

четиридесет и осем лева. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и  ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят материала с 

направеното предложението за завишаване на началната тръжна продажна 

цена с 300 /триста/ лева. Комисиите предлагат на Общински съвет – Дряново 

да утвърди началната тръжна продажна цена за имота в размер на 39 448,00 лв 

с включен ДДС за земята (39 148 + 300). /Съгласно чл.45 ал.3 от ЗДДС за 

сградата не се начислява ДДС./ 

Тодор Георгиев – Въпроси, колеги? Ако имате? Не виждам такива. Седем 

гласа, поименно – преминаваме в режим на гласуване. 
Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №287 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 
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ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново изменя Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024 г. на ОбС-

Дряново) в частта на раздел II. „Имоти, които Общината има намерение да 

предложи за продажба през 2024 год.“, а именно: 

пункт т.20 „Имот в с. Геша - представляващ Поземлен имот с 

ид.14859.501.31 – 113,00 кв.м. Сграда за търговия с ид.14859.501.31.1 - 

113,00 кв.м, полумасивна, двуетажна, построена 1952 год., находящи се в с. 

Геша, община Дряново, АОС №1237/01.06.2009 год.“ да се чете: 

пункт т.20 „Имот в с. Геша, представляващ Поземлен имот с 

ид.14859.501.31 – 276,00 кв.м, Сграда за търговия с ид.14859.501.31.1 - 

113,00 кв.м - полумасивна, двуетажна, построена 1952 год., находящи се в с. 

Геша, община Дряново, АОС №4246/05.11.2024 год.“ 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава 

съгласие да се открие процедура за продажба на общински имоти - частна 

общинска собственост, а именно: Поземлен имот с идентификатор 

14859.501.31 по КК на с. Геша, общ. Дряново, с площ 276 м2, заедно с 

построената в него сграда с идентификатор 14859.501.31.1 по КК на с. Геша, 

общ. Дряново, със ЗП 113 м2, 2 ет., полумасивна, построена 1952 год., с 

предназначение „Сграда за търговия“, чрез публичен търг с явно 

наддаване. 

3. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имоти, частна общинска 

собственост, представляващи: Поземлен имот с идентификатор 14859.501.31 

по КК на с. Геша, общ. Дряново, с площ 276 м2, заедно с построената в него 

сграда с идентификатор 14859.501.31.1 по КК на с. Геша, общ. Дряново, със ЗП 

113 м2, 2 ет., полумасивна, построена 1952 год., с предназначение „Сграда за 

търговия“, в размер на 39 448,00 лева /тридесет и девет хиляди 

четиристотин четиридесет и осем лева/ за горепосочения имот с включен ДДС 

за земята (Съгласно чл.45 ал.3 от ЗДДС за сградата не се начислява ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за провеждане на процедурата по продажба, включително 

да определи условията по нея и да сключи договор с лицето определено за 

купувач. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА 

Даване на съгласие за откриване процедура за продажба и определяне 

на начална пазарна цена и начин за продажба на имот - частна 

общинска собственост, представляващ: Поземлен имот с 

идентификатор 14458.1.141 по КК на с. Ганчовец, общ. Дряново 

(вх.№58-00-165/20.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 
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Трифон Панчев – Във връзка с инвестиционно предложение от „Сириус Солар 

Инвест“ във връзка с намерение за ползване на земеделски имот във връзка с 

инвестицията на въпросното дружество правим така направеното предложение 

като първоначалната концепция беше имотът да бъде разделен и след това на 

парчета да бъдат извадени нужните имоти, но с оглед забавянето и 

възраженията, които имаше от страна на служителите в Кадастъра в Габрово 

това нещо се забави, допълнително документи прилагаме, и след консултация с 

тях как да направим цялата процедура го пускаме по тоя начин като 

отразяваме, че в имота не се включват съществуващите сгради и пътя, които 

следва да бъдат, ще бъдат върнати, съответно земята – на Общината. 

Причината да правим това нещо е проста. Инвеститорът има краен срок, в 

който трябва да има разрешение за провеждане на въпросното инвестиционно 

намерение, което има, което е в кратък срок. В противен случай ще загуби 

няколко стотин хиляди лева доколкото разбирам – депозит, който е внесъл в 

ИСО във връзка с изграждане на това съоръжение. И в тази връзка правим това 

предложение. При въпроси и питания сме насреща. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Инж. 

Светослав Минчев, заповядайте! 

инж. Светослав Минчев - Благодаря! И двете постоянни комисии не приеха 

направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ не приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

не приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси? Александър Македонски, заповядайте! 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Уважаеми г-н Кмет, 

общински съветници, на комисиите разгледахме точката и тогава гласувахме 

против, мисля че увлечени в моето предложение основно да гласуваме против 

заради това, че не знаме какво ще се случи с тоя имот и има шанс гората да 

бъде осечена. Преди днешното заседание направих консултация и с Общинска 

администрация, и с адв. Попов за възможните решения в случая, да се 

измъкнем, така че ……………  Предложението, което получих като вариант за 

решението от адв. Попов е да вкараме допълнителна точка в решението, която 

да задължава, в случая новия собственик да запази гората. Ние трябва да 

уточним доста ясно къде се намира тази гора в съответния имот, за да може 

това нещо после да бъде спазено. Тук има колеги с повече опит от мен в 

общинския съвет, особено пък такива, които са, така, навътре с горите и с 

възможностите за действие там, ако те могат да предложат някакъв по-добър 

вариант, аз бих се радвал да го обсъдим. 

Тодор Георгиев – Благодаря! 

Трифон Панчев – Може би едно уточнение да направя във връзка с казаното 

от г-н Македонски. Аз не присъствах на комисиите. Значи, имотът към момента 

е земеделска земя със статут „Гори и храсти“ и той няма как да бъде променен. 

И гледате, че тука статута на земята няма да бъде променян. Той ще бъде 

използван като земеделска земя. Просто ще го използват да прекарат трасе, 

което да ги свързва с подстанцията и евентуално ще постави някаква 

преместваема конструкция където да… някакво съоръжение трябва да се 

постави. Преди година и половина може би в Косарка по подобен начин 

продадохме едни земи – земеделска земя, отново „Гори и храсти“. Те и към 

момента са земеделска земя „Гори и храсти“. До влизане в сила на новият общ 

устройствен план почти, да не казвам никаква, но няма да можем на земя да 

променяме статута - на територията на Община Дряново. Т.е. тоя план ще бъде 

приет със сигурност след…ако ви кажа година, ще ви излъжа, въпреки че ми се 

иска до една година да ги приемем най-накрая, тъй като това е нещо, което в 

последните 5-6 години работим над него и се надявам да се случи. Та ко това 



Протокол №18 на Общински съвет – Дряново от 28.11.2024г. 

Стр. 51 от 73 

 

 

 

 

нещо не се случи, тая земя със сигурност няма как да се превърне от 

земеделска в регулация, а след това, за да се случи това нещо се минава през 

много тежки процедури и това, което се е случило в миналото, занапред – за 

промяна статута на земя, ще се случва много трудно - след ОВОС, процедури с 

РИОСВ и т.н. Т.е. няма да има гола сеч и това да се превърне в някакво такова 

съоръжение, което да… Но при всички положения няма пречка да бъде 

записано, че Общината задължава собственика на земята да запази 

растителността и горите. По отношение на трасето се надяваме да не е проблем 

това нещо. Другото което е, че все пак такива хора се явяват на търг, може 

някой друг да се яви. Всичко е възможно да се случи грубо казан. 

Предполагам, че те са най-заинтересовани да закупят въпросния имот. 

Иначе нямам против, но просто исках да уточня че самият статут на земята 

няма да се променя. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Александър Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря много за уточненията! 

Трифон Панчев – И нещо за цената трябва Ани Христова да добави. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – Предлагаме на общински съвет 

да гласува цена в размер на две хиляди и петстотин лева на декар, която се 

равнява на 34 937,50 лв. 

Тодор Георгиев – Благодаря, Ани Христова! 

Трифон Панчев – С което увеличаваме два пъти и половина оценката. Или 

нещо от сорта. Благодаря! 

Александър Македонски – Благодаря, г-жо Христова! Благодаря на г-н 

Георгиев! Но колеги, ако нямате нищо против като точка 4-та да сложим все 

пак това, че Общински съвет – Дряново задължава новият собственик да за 

запази растителността в…това се пада в югозападната част на имота. А т.4-та в 

момента ще стане т.5-та. 

адв. Евгени Попов – Тъй като преди заседанието г-н Македонски ми постави 

въпроса, няма пречка, тъй като не се променя статута на земята, само да се 

уточни ………………… в коя част на имота да се запази съществуващата 

растителност, говорим за гора. Ние не говорим за храстите, които, нали, може 

да се изсекат, те така или иначе не попадат в каквато и да е защита. Но както 

ви каза г-н Панчев запазвайки, без промяна на предназначението няма как да 

бъде извършена гола сеч. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Други въпроси, колеги? 

Трифон Панчев – Така или иначе разрешението за подобен тип сеч на 

растителност, дървета и т.н. става с разрешение от Общинската 

администрация, така че това е допълнителна гаранция, че това нещо няма как 

да се случи след като го впишете в решението. Благодаря! 

Радослава Вълкова – Аз само редакционно – тъй като в 4-та точка пише: 

Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически и правни 

действия за провеждане на процедурата по продажба, включително и 

определяне на условията по нея и сключване на договор. 

адв. Евгени Попов - Съобразно решението. 

Радослава Вълкова – Съответно тука да се запише, че едно от условията е да 

бъде…, като включи едно от… 

адв. Евгени Попов – Да се запишете: „съобразно решението на общински 

съвет“. 
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/разговори в залата/ 

Радослава Вълкова – Съобразно решението на общински съвет. А пък точка 

4-та пак да бъде, ще бъде: „Задължава новият собственик...“? 

Александър Македонски - Задължава новият собственик да запази 

растителността в югозападната част…,  горската растителност в югозападната 

част на имота. 

Радослава Вълкова – Горската растителност в югозападната част на имота? 

Александър Македонски – Да. Благодаря! 

Радослава Вълкова – Това ще бъде т.4-та, 4-та става 5-та. 

Тодор Георгиев – Други въпроси, колеги? 

Радослава Вълкова – И условия съобразно решението на общински съвет? 

Александър Македонски – Да. 

Тодор Георгиев – Не виждам такива. И преминаваме в режим на гласуване в 

21-ва точка. Седем гласа, поименно – за протокола. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов Въздържам се 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Въздържам се 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ПРОТИВ 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 8; ПРОТИВ – 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 4. 

Тодор Георгиев – Минава. С осем гласа минава предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 8 /осем/ гласа ЗА, 1 /един/ глас 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №288 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел II. „Имоти, които Общината има намерение да 

предложи за продажба през 2024 год.“ добавя т.36 „Поземлен имот с 

идентификатор 14458.1.141 по КК на с. Ганчовец, общ. Дряново, с площ 13975 

м2, АОС №4103/13.09.2024г“. 
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2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава 

съгласие да се открие процедура за продажба на общински имот - частна 

общинска собственост, а именно:  Поземлен имот с идентификатор 14458.1.141 

по КК на с. Ганчовец, общ. Дряново, с площ 13975 м2, чрез публичен търг с 

явно наддаване. 

3. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имот, частна общинска 

собственост, представляващ: Поземлен имот с идентификатор 14458.1.141 по 

КК на с. Ганчовец, общ. Дряново, с площ 13975 м2 или 13, 975 дка, в размер 

на 34 937,50 лв /тридесет и четири хиляди деветстотин тридесет и седем лева 

и петдесет стотинки/. 

4. Задължава новият собственик да запази горската растителност в 

югозападната част на имота. 

5. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за провеждане на процедурата по продажба, включително и 

определяне на условията по нея, съобразно решението на Общински съвет – 

Дряново, и сключване на договор с лицето определено за купувач. 

 

Михаил Ганчев – Не че съм против, искам да съм точен, не да излиза че 

спъваме работата за това да се продаде този имот, защото доколкото знам има 

някаква програма по която кандидатстват за…сега са много модерни тия 

батерии. Изтече ли тоя срок, тоя парцел след това не можем да го продадем на 

никого. Но трябваше да се изпипат нещата, да знаем ние повече, да я отцепим 

тая гора, ако трябва и да се случат нещата както трябва. Разбирате  ли защо се 

въздържам? И не само по тая точка, ами и по други точки. Това е. 

Трифон Панчев – Аз да отговоря. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Заповядайте, г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Специално за тази точка – батерии няма да се поставят най-

вероятно или ако ще е – ще е нещо, което балансира трасето единствено и 

само. Но съседният имот между другото, който беше с инвестиционно 

намерение да правят къмпинг, мотел и т.н. – миналата или по-миналата 

седмица фирма на Прокопиев го купиха, това е вътре ………… Но той е доста по-

голям и е в регулация. А тука, за да се вкара в регулация тоя имот, честно 

казано, не съм уверен, пак ви казвам, че в близките две години ще е възможно, 

а пък и след това много трудно някой ще разреши с оглед близостта му до 

язовир, статут, трасе, главен път и т.н. Действително тия хора ще го ползват 

само да си прокарат трасето. А пък оттам нататък, пак казвам – за мене 

въпроса е от една страна да привличаме инвеститори и да има полза за 

общината, от друга страна – да не се прекалява с тия соларни съоръжения, тъй 

като бая проекти има на територията на Общината, но мен ми прави 

впечатление, че за момента няма реализирани нови. Т.е. има разрешителни, 

има проекти, кандидатстват, но нищо не правят. Единствено, днес имах среща с 

управителя на фирмата, която изгражда парка, който е горе над Геша, за да 

обсъдим от къде да влиза механизирана техника. Та пак казвам – те парите са 

хубави, но да имат добавена стойност. По отношение на собствениците на това 

инвестиционно намерение, понеже имаме някакъв контакт, вече няколко пъти 

идваха при мен в общината, мен ми се иска да им се помогне, ако може да 

реализират тоя проект, защото това са хора, които биха могли следващата 

година да намерят и стратегически инвеститор, който евентуално да се яви и 



Протокол №18 на Общински съвет – Дряново от 28.11.2024г. 

Стр. 54 от 73 

 

 

 

 

да закупи през синдика Вагонния завод. Тъй като НАП направи последен опит 

преди няколко дена, седмица - ще ви излъжа, да продаде част от имотите на 

Вагонния завод, нищо не успя да направи и след Нова година всъщност 

Вагонният завод ще е възможно да се продаде от синдик като за мене целта, 

като кмет на Общината, е заводът да бъде продаван цяло, не той да бъде 

разпарчетосван, защото, пак казвам, ако се намери стратегически инвеститор – 

да, ще трябва да се вкарат не малко пари, но не е невъзможно тоя завод да 

заработи под някаква форма. Пак казвам, със сигурност много ще е трудно да е 

това, което всички помнят като завод, но има надежда, пак казвам – такъв имот 

на жп линия, в центъра на България, с толкова много земя и сгради в подобно 

състояние, не мисля че има. И вече дали БДЖ ще реши да се възложи ремонта 

и те да го ползват, което също не е лош вариант, или да намери инвеститор на 

който синдика да го продаде, предстои да видим. Но моите разговори и в тая 

посока и се надяваме искрено да намерим някой, който да вземе завода и нещо 

да се случи, защото в противен случай община Дряново ще се развива в посока 

туризъм и малко семейно производство. Това е. Благодаря! 

Михаил Ганчев – Аз само – знаете ли цената, на която се продаде? Сто и 

седемдесет хиляди евро за имота  пред помпената станция. Тъй че ако ги спрем 

тия, тия поляни тъй ще си ги държим. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА 

Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, 

определяне на начална пазарна цена и начин за продажба на УПИ ХIII-

319 от кв.51 по плана на с. Гостилица - 1000 кв.м, заедно с построената 

в него Масивна сграда /Училищна работилница/ - 304 кв.м, находящ се 

в с. Гостилица, община Дряново (вх.№07-00-134/21.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Опитвам се да видя има ли приложени писмо от гражданин. 

Доколкото знаем има запитване, може би от телефона на Общината. Това е 

работилницата, нали така? 

Тодор Георгиев – Да. Работилницата в село Гостилица. 

Трифон Панчев – За съжаление тя е в лошо състояние, покривът ù е тръгнал 

да заминава тотално. Местен гражданин от селото има интерес да закупи имота 

и да го използва, вероятно за някаква предприемаческа дейност в селото. В 

тази връзка правим така направеното предложение. Направили сме оценка. 

При въпроси и питания сме насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Моля г-н Александър 

Македонски да докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянни 

комисии приемат предложението със завишаване цената с 250 лв за цената на 

пазарната оценка и цената става 30 218 лв с ДДС. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“, ПК „УТСГВСЕ“ и ПК „ОбАОбРС“ подкрепят 

материала с направеното предложението за завишаване на началната тръжна 

продажна цена с 250 /двеста и петдесет/ лева. Комисиите предлагат на 

Общински съвет – Дряново да утвърди началната тръжна продажна цена за 

имота в размер на 30 218,00 лв с включен ДДС за земята (29 968 + 250). 

/Съгласно чл.45 ал.3 от ЗДДС за сградата не се начислява ДДС./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? Не виждам такива. Седем гласа, поименно 

и преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №289 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава 

съгласие да се открие процедура за продажба на общински имот - частна 

общинска собственост, а именно: УПИ ХIII-319 от кв.51 по плана на с. 

Гостилица - 1000 кв.м, заедно с построената в него Масивна сграда /Училищна 

работилница/ - 304 кв.м, находящ се в с. Гостилица, община Дряново, чрез 

публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имот, частна общинска 

собственост, представляващ: УПИ ХIII-319 от кв.51 по плана на с. Гостилица - 

1000 кв.м, заедно с построената в него Масивна сграда /Училищна 

работилница/ - 304 кв.м, находящ се в с. Гостилица, община Дряново, в 

размер на 30 218,00 лв /тридесет хиляди двеста и осемнадесет лева/ за 

горепосочения имот с включен ДДС за земята (Съгласно чл.45 ал.3 от ЗДДС 

за сградата не се начислява ДДС). 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за провеждане на процедурата по продажба, включително 

да определи условията по нея и да сключи договор с лицето определено за 

купувач. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА 

Даване на съгласие за извършване на продажба на имот - частна 

общинска собственост, представляващ: Поземлен имот с 

идентификатор 23847.501.1986 по КК на гр. Дряново, общ. Дряново с 

площ 108 м2 (вх.№22-00-1273/21.11.2024г) 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с получено запитване от страна на г-н Христо 

Ангелов за имот граничещ с негова собственост правим така направеното 

предложение с оглед предполагам да си разшири дворното място. При съгласие 

съответно ще подходим към направата на оценка и последващи действия. В 

тази връзка правим предложението. При въпроси и питания сме насреща. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Колеги, становища на постоянните комисии. Г-н Александър 

Македонски, ФИПКОП е водещата, отново сте Вие. 

Александър Македонски – И трите постоянни комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси по 23-та точка? Не виждам и не 

чувам такива, затова преминаваме в режим на гласуване. Поименно е 

гласуването, за протокола, в 23-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №290 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел II. „Имоти, които Общината има намерение да 

предложи за продажба през 2024 год.“ добавя т.37 „Поземлен имот с 

идентификатор 23847.501.1986 по КК на гр. Дряново, общ. Дряново, с площ 

108 м2“. 
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2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава 

съгласие да се открие процедура за продажба на общински имот - частна 

общинска собственост, а именно: Поземлен имот с идентификатор 

23847.501.1986 по КК на гр. Дряново, общ. Дряново, с площ 108 м2, чрез 

публичен търг с явно наддаване. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да внесе в Общински съвет - 

Дряново оценка за начална пазарна цена на имота, изготвена от независим 

лицензиран експерт-оценител, както и да извърши всички фактически и правни 

действия за провеждане на процедурата по продажба, включително и 

определяне на условията по нея и сключване на договор с лицето определено 

за купувач. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА 

Искане за допускане изработване на проект на подробен устройствен 

план (ПУП) - план-схеми за трасета на довеждащи проводи за 

присъединяване на общо 24 новообразувани урегулирани поземлени 

имота в кв.30, кв.30а и кв.30б по плана на с. Керека, общ. Дряново, 

съгласно допуснато с Решение №855 по Протокол №80/28.06.2023г на 

ОбС - Дряново изработване на ПУП-ПРЗ за кв.30 и образуването на 

нови кв.30а и кв.30б по регулационния план на с. Керека, общ. 

Дряново (вх.№3-03-9/19.11.2024г) /Във вр. със Искане от Петър 

Петров/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Тази и следващите осем точки ще помоля колегата Йосиф 

Христов да докладва. Благодаря ви! 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с необходимостта от промяна на подробен устройствен план с цел 

обособяване на двайсет и четири урегулирани поземлени имота е изготвено 

настоящото предложение за план-схеми с цел присъединяване на тези имоти 

към електропреносната и  водопреносната система. И поради този факт се иска 

вашето съгласие за допускане изработването на този проект. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви. По компетентност – „Устройство на 

територията“, инж. Светослав Минчев да докладва от името на всички 

постоянните комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев. И двете постоянни 

комисии приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по 24-та точка има ли? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 
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4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова - 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №291 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и на основание чл.124а 

ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за изработване на подробен 

устройствен план (ПУП) - план-схеми за трасета на довеждащи проводи, а 

именно подземно кабелно ел. захранване и водопровод за присъединяване на 

общо 24 новообразувани урегулирани поземлени имота в кв.30, кв.30а и кв.30б 

по плана на с. Керека, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект на подробен устройствен план 

(ПУП) - план-схеми за трасета на довеждащи проводи, а именно подземно 

кабелно ел. захранване и водопровод за присъединяване на общо 24 

новообразувани урегулирани поземлени имота в кв.30, кв.30а и кв.30б по 

плана на с. Керека, общ. Дряново. 

Трасето на подземно кабелно ел. захранване започва от ПИ с 

идентификатор 36751.45.13 по КККР на с. Керека, общ. Дряново - публична 

общинска собственост, с НТП - „За съоръжение на електропровод“ и преминава 

през поземлени имоти по КККР на с. Керека, публична общинска собственост с 

идентификатори: 

- 36751.45.11 с НТП - „Пасище“, 

- 36751.30.3 с НТП - „За местен път“, 

- 36751.501.502 с НТП - „За второстепенна улица“, 

- 36751.501.503 с НТП - „За второстепенна улица“ 

до достигане на новопроектирани улици с проектни идентификатори 

36751.501.584, 36751.501.589 и 36751.501.590 по КККР на с. Керека, общ. 

Дряново. 

Трасето на подземен водопровод започва от ПИ с идентификатор 

36751.501.503 - публична общинска собственост, с НТП - „За първостепенна 

улица“ и преминава през новопроектирани улици с проектни идентификатори 

36751.501.584, 36751.501.589 и 36751.501.590 по КККР на с. Керека, общ. 

Дряново. 
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II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

XVI и УПИ XVII от кв.29 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-

04-37-1/31.10.2024г) /Местонахождение на имота – ул. „Ал. 

Стамболийски“ №21/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желание за промяна на регулационен план е изготвено настоящото 

предложение. Поради факта, че се засяга имот общинска собственост е 

необходимо вашето съгласие за допускане изработване на проект. Промените 

се виждат на графичната част. 

Тодор Георгиев – Г-н инж. Светослав Минчев, моля да докладва становищата 

на постоянните комисии. 

инж. Светослав Минчев – Постоянните комисии приемат направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси? Не виждам такива. Седем гласа, поименно. 

Уважаеми колеги, преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №292 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и на основание чл.134 

ал.1 т.1 и чл.134 ал.1 т.2 във връзка с чл.124а ал.1 от Закона за устройство на 

територията (ЗУТ), Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за изработване на проект за 

частично изменение на подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на 

ПУП-ПР) за УПИ XVI и УПИ XVII от кв.29 по плана на гр. Дряново, общ. 

Дряново. 

2. Разрешава изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ XVI и УПИ XVII от 

кв.29 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА 

Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

XIII от кв.56а по плана на с. Маноя, общ. Дряново (вх.№3-04-8-

1/30.10.2024г) /Във вр. с Искане от Йоана Гроздева с вх.№3-04-38 от 

24.10.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя да измени регулационния план с цел 

поставяне на регулационните си линии по съществуващите имотни граници е 

изготвено настоящото предложение за промяна на регулационен план в село 

Маноя. Поради факта, че се засяга публична общинска собственост, а именно 

улица с осови точки, както е по предложение, е необходимо вашето съгласие 

за допускане изработване на проект. 

Тодор Георгиев – Становище на постоянните комисии. Моля инж. Светослав 

Минчев да докладва – председателя на „Устройство на територията“. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря! И двете постоянните комисии приеха 

направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – 26-та точка. Имате ли въпроси, колеги? Не виждам. 

Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 



Протокол №18 на Общински съвет – Дряново от 28.11.2024г. 

Стр. 61 от 73 

 

 

 

 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №293 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и на основание чл.134 

ал.2 във връзка с чл.134 ал.1 т.1 и във връзка с чл.124а ал.1 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ), Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ XIII от 

кв.56а по плана на с. Маноя, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ XIII от 

кв.56а по плана на с. Маноя, общ. Дряново. 

Проектът за ЧИ на ПУП-ПР да се изработи при следните условия: 

• ЧИ на ПУП-ПР да се изработи от технически правоспособни лица 

съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• ЧИ на ПУП-ПР да се съгласува с електроразпределителното и 

водоснабдителното дружества опериращи на територията на Община Дряново 

или да се представят служебни бележки за свързаност към техническата 

инфраструктура. 

• Да се представят документи, удостоверяващи законността на 

съществуващите и запазващи се сгради в новообразувания УПИ XXI от кв.56а 

по плана на с. Маноя, общ. Дряново. 

• Да се представи скица на ПИ с идентификатор 47127.502.82 по КККР 

на с. Маноя, общ. Дряново, с актуални данни за собствеността. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И СЕДМА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

Х-68 от кв.4 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново (вх.№3-04-

39/19.11.2024г) /Във вр. с Искане от Калин Владов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Аналогична точка с предната. 

Отново желанието е същото на заявителя и отново се засяга имот публична 

общинска собственост, а именно улица, този път в село Туркинча. Поради 

същият факт се изисква вашето съгласие. 
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Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Водеща е „Устройство 

на територията“. Инж. Светослав Минчев, моля да докладва. 

инж. Светослав Минчев – И двете комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в режим 

на гласуване. За протокола – поименно е гласуването в 27-ма точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №294 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и чл.134 ал.2 т.2 и 

чл.124а ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Общински съвет - 

Дряново: 

1. Одобрява техническо задание по чл.125 ал.2 от ЗУТ за частично 

изменение на подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) 

за УПИ Х-68 от кв.4 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново, съставено от 

възложителя. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ Х-68 от 

кв.4 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново. 

С предложението за ЧИ на ПУП-ПР се предвижда промяна на 

регулационните линии на УПИ X от кв.4 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново, 

като същите се поставят по съществуващите имотни граници на ПИ с 

идентификатор 73465.501.34 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново. Засяга се 

уличната регулация в частта северно от о.т.36 по регулационния план на 

селото. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ОСМА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземно водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна 

линия 400 V за захранване на УПИ ХIII-51 от кв.6 по регулационния 

план на с. Длъгня, общ. Дряново през поземлени имоти - публична 

общинска собственост (Вх.№3-23-9/19.11.2024г) /Във вр. със 

Заявление от Марин Симеонов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя да се присъедини към електропреносната и 

водоснабдителна система през имот публична общинска собственост и на 

основание протокола, който съм приложил, по чл.210 от ЗУТ е необходимо 

вашето съгласие да се учреди право на прокарване на отклонения и да 

одобрите еднократна цена за това право в размер на четиристотин и 

петнадесет лева и двадесет и шест стотинки. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Отново становища на постоянните комисии - 

инж. Светослав Минчев да докладва, председателя на „Устройство на 

територията“. 

 инж. Светослав Минчев – Благодаря! И двете постоянни комисии приеха 

направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Въпроси имате ли, колеги, по тази точка? /няма/ 

Преминаваме в режим на гласуване в 28-ма точка. Поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев - 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №295 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие да се учреди на Марин Пенев Симеонов право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут на трасе на подземно водопроводно отклонение и 

трасе на подземна кабелна линия 400 V за захранване на УПИ ХIII-51 от кв.6 

по регулационния план на с. Длъгня, общ. Дряново, през поземлен имот - 

публична общинска собственост, а именно улица в частта северно от о.т.118 по 

плана на с. Длъгня, общ. Дряново. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонение 

от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на 

трасе на подземно водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна 

линия 400 V за захранване на УПИ ХIII-51 от кв.6 по регулационния план на с. 

Длъгня, общ. Дряново, през поземлен имот - публична общинска собственост, а 

именно улица в частта северно от о.т.118 по плана на с. Длъгня, общ. Дряново, 

в размер на 415,26 лв (четиристотин и петнадесет лeвa и двадесет и шест 

стотинки), определена от комисията по чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед 

№РД-24/16.01.2024г на Кмета на Община Дряново да изготвя оценки и размера 

на обезщетенията по чл.210 ал.1 и ал.2 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземна кабелна линия ниско напрежение от съществуващ СБС в ПИ с 

идентификатор 73465.501.503 до ПИ с идентификатор 73465.501.66 по 

КККР на с. Туркинча, общ. Дряново през поземлен имот публична 

общинска собственост (вх.№3-23-10/19.11.2024г) /Във вр. със 

Заявление от Стефан Петров/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Аналогична точка с предната, 

само че става въпрос за село Туркинча и този път размера е триста тридесет и 

седем лева и шестдесет и осем стотинки. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Инж. Светослав 

Минчев, моля да докладвате. 

инж. Светослав Минчев – И двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси имате ли по 29-та точка? Не виждам 

такива. Преминаваме в режим на гласуване. Отново поименно е гласуването в 

29-та точка. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №296 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие да се учреди на Стефан Петров Петров право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут на трасе на подземна кабелна линия ниско 

напрежение от съществуващ СБС в ПИ с идентификатор 73465.501.503 до ПИ с 

идентификатор 73465.501.66, през ПИ с идентификатор 73465.501.503 по КККР 

на с. Туркинча - публична общинска собственост, с НТП - „За първостепенна 

улица“. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонение 

от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на 

трасе на подземна кабелна линия ниско напрежение от съществуващ СБС в ПИ 

с идентификатор 73465.501.503 до ПИ с идентификатор 73465.501.66, през ПИ 

с идентификатор 73465.501.503 по КККР на с. Туркинча - публична общинска 

собственост, с НТП - „За първостепенна улица“, в размер на 337,68 лв 

(триста тридесет и седем лева и шестдесет и осем стотинки), определена от 

комисията по чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед №РД-24/16.01.2024г на 

Кмета на Община Дряново да изготвя оценки и размера на обезщетенията по 

чл.210 ал.1 и ал.2 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 
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ПО ТОЧКА ТРИДЕСЕТА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на ел. 

кабел 20 kV от ПИ с идентификатор 36751.105.2 по КККР на с. Керека, 

общ. Дряново до нов СРС в ПИ с идентификатор 73465.501.515 по КККР 

на с. Туркинча, общ. Дряново през имоти публична общинска 

собственост (вх.№3-23-11/19.11.2024г) /Във вр. със Заявление на 

„СЪНИ ЛЕНД 003“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Аналогична точка, само че този 

път се присъединява фотоволтаична електроцентрала. Трасето засяга имоти в 

село Керека и в село Туркинча, а размерът за това право е дванайсет хиляди 

осемстотин двайсет и седем лева и шейсет и пет стотинки. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии моля, г-н инж. 

Светослав Минчев. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря! И двете комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси, колеги? 30-та точка – режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов - 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №297 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие да се учреди на „СЪНИ ЛЕНД 003“ ЕООД, с ЕИК 

206691815, право на прокарване на отклонения от общите мрежи и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут през ПИ с 

идентификатор 73465.501.501, ПИ с идентификатор 73465.501.502, ПИ с 

идентификатор 73465.501.503, ПИ с идентификатор 73465.501.515, ПИ с 
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идентификатор 73465.36.7 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново, и през ПИ с 

идентификатор 36751.100.12 по КККР на с. Керека, общ. Дряново, всичките 

публична общинска собственост. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонения 

от общите мрежи и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут 

през ПИ с ид.73465.501.501, ПИ с ид.73465.501.502, ПИ с ид.73465.501.503, 

ПИ с ид.73465.501.515, ПИ с ид.73465.36.7 по КККР на с. Туркинча, общ. 

Дряново, и през ПИ с ид.36751.100.12 по КККР на с. Керека, общ. Дряново, 

всичките публична общинска собственост, в размер на 12 827,65 лв 

(дванадесет хиляди осемстотин двадесет и седем лева и шестдесет и пет 

стотинки, за обща площ на сервитута - 2862 м2, определена от комисията по 

чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед №РД-24/16.01.2024г на Кмета на Община 

Дряново да изготвя оценки и размера на обезщетенията по чл.210 ал.1 и ал.2 

от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 

 

ПО ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземен ел. кабел за захранване на обект в УПИ XII от кв.68 по плана 

на гр. Дряново през поземлен имот публична общинска собственост 

(вх.№3-23-14-1/22.11.2024г) /Във вр. със Заявление от Илиян 

Стоянов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Аналогична точка с 

предходните няколко. Става въпрос за трасе долу на Търговията. И размерът е 

хиляда петстотин петдесет и шест лева и петдесет стотинки. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Моля инж. Светослав 

Минчев да докладва. 

инж. Светослав Минчев – И двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси има ли? /няма/ 31-ва точка – преминаваме, 

по-точно влизаме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов - 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 
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9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №298 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие да се учреди на Илиян Сашев Стоянов право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут на трасе на подземен ел. кабел за захранване на 

обект в УПИ XII от кв.68 по плана на гр. Дряново през ПИ с идентификатор 

23947.501.9596 по КККР на гр. Дряново - публична общинска собственост, с 

НТП - „За второстепенна улица“, с дължина 52,90 м и сервитут 114,86 м2. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонение 

от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на 

трасе на подземен ел. кабел за захранване на обект в УПИ XII от кв.68 по 

плана на гр. Дряново през ПИ с идентификатор 23947.501.9596 по КККР на гр. 

Дряново - публична общинска собственост, с НТП - „За второстепенна улица“, с 

дължина 52,90 м и сервитут 114,86 м2, в размер на 1556,50 лв (хиляда 

петстотин петдесет и шест лева и петдесет стотинки), определена от комисията 

по чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед №РД-24/16.01.2024г на Кмета на 

Община Дряново да изготвя оценки и размера на обезщетенията по чл.210 ал.1 

и ал.2 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 

 

ПО ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ВТОРА 

Покана за редовно Общо събрание на съдружниците на „Регионална 

депо за отпадъци Севлиево“ ООД (вх.№62-00-132/18.11.2024г) 

/Свикано за 10.12.2024г от Управителя на дружеството с покана с 

изх.№57 от 07.11.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-жа Енчева докладва. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински 

съветници, точката е свързана с провеждане на редовно общо събрание на 

съдружниците на „Регионално депо за отпадъци – Севлиево“ ООД и с 

включената 1-ва точка в дневния ред на общото събрание, а именно: Вземане 

на решение за сключване на договор за заем за послужване с Община 

Севлиево за стопанисване от „Регионално депо за отпадъци - Севлиево" ООД 

на активи, включени „Регионално депо за битови отпадъци гр. Севлиево“. Към 

настоящия момент за ползването на тези активи Регионално депо има сключен 
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договор в община Севлиево, който е със срок една година – до края на 

годината, и е на стойност сто трийсет и три хиляди шестстотин петдесет и осем 

лева и четиридесет и две стотинки без ДДС, като към момента „Регионално 

депо за отпадъци – Севлиево“ ООД е закупило необходима за дейността на 

дружеството техника, а именно компактор, като за тази техника Регионалното 

депо ще дължи месечни лизингови вноски, които заедно с наемната цена, която 

плащат на Севлиево са непосилни за дружеството и заради това е и това тяхно 

предложение активите, които се ползват от „Регионално депо за отпадъци – 

Севлиево“ ООД да бъдат с договор за заем към обслужването. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Енчева! Становища на постоянните 

комисии. Моля да докладва инж. Светослав Минчев – председател на 

„Устройство на територията“. 

инж. Светослав Минчев – И трите постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси? Не виждам такива. Обикновено мнозинство. 

Влизаме в режим на гласуване. Който е съгласен с така направеното 

предложение, моля да гласува: ЗА – единадесет. Против – няма. Въздържал се 

– няма. Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №299 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.13 ал.1 и ал.2 и чл.20 ал.1 т.16 от 

Наредбата за реда за упражняване правата на Община Дряново в публични 

предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала и чл.19 и 

чл.20 от Дружествения договор на „Регионално депо за отпадъци – Севлиево“ 

ООД - гр. Севлиево, Общински съвет - Дряново упълномощава представителя 

на Община Дряново в Общото събрание на дружеството Трифон Руенов Панчев 

- кмет на община Дряново, да гласува по точките от дневния ред на редовното 

общо събрание, както следва: 

По т.1. Вземане на решение за сключване на договор за заем за 

послужване с Община Севлиево за стопанисване от „Регионално депо за 

отпадъци - Севлиево" ООД на активи, включени в инфраструктурен обект 

„Регионално депо за битови отпадъци гр. Севлиево“ - ЗА. 

 

ПО ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА 

Покана за свикване на Общо събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД 

Габрово, насрочено за 03 декември 2024г, (вх.№62-00-

131/08.11.2024г) /Свикано от Управителя на Дружеството с Покана с 

изх.№РД02-4729 от 07.11.2024г/ Становище с проект за решение: ПК 

„ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

„ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ предлагат на Общински съвет – Дряново 

следния ПРОЕКТ ЗА РЕШЕНИЕ: 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл.13 ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за 

учредяване и упражняване правата на Община Дряново в публични 
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предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, Общински 

съвет - Дряново дава мандат на Ангел Данчев Ангелов - представител на 

Община Дряново в Общото събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД гр. 

Габрово, да гласува по точките от дневния ред на общото събрание, както 

следва: 

По т.1 от дневния ред: Избор на Цветелина Николаева Кайрякова за 

контрольор на „ВиК“ ООД – гр. Габрово, за срок до провеждане на конкурс –

ЗА. 

По т.2 от дневния ред: Упълномощаване на изпълнителния член на УС  на 

„Български ВиК Холдинг“ ЕАД да сключи договор за възлагане на контрола на 

„ВиК“ ООД – гр. Габрово с избрания контрольор по т.1 - ЗА.“ 

Тодор Георгиев – Вносител е г-н Панчев. Заповядайте! 

Ангел Ангелов – Във връзка с получена покана за свикване на общо събрание 

на съдружниците на ВиК за 3 декември представяме на вашето внимание 

проект за решение с описаните в предложението точки. 

Радослава Вълкова – Тук становището на комисиите е проектът за решение. 

Тодор Георгиев – Становище на постоянните комисии – ФИПКОП и 

„Устройство“. Александър Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Постоянните комисии 

приеха следният проект за решение, който по т.1 от дневния ред предлага 

избор на Цветелина Николаева Кайрякова за контрольор на „ВиК“ ООД – гр. 

Габрово, за срок до провеждане на конкурс – да се гласува ЗА. И по т.2 от 

дневния ред за упълномощаване на изпълнителния член на УС  на „Български 

ВиК Холдинг“ ЕАД да сключи договор за възлагане на контрола на „ВиК“ ООД – 

гр. Габрово с избрания контрольор по т.1 – да се гласува ЗА. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси? /няма/ Обикновено 

мнозинство. Преминаваме в режим на гласуване. Който е съгласен с така 

направеното предложение, моля да гласува, 33-та точка: ЗА – единадесет. 

Против – няма. Въздържал се – няма. От гласуването отсъстват д-р Владимир 

Ванев и Любомир Йорданов. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №300 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.13 ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда 

за учредяване и упражняване правата на Община Дряново в публични 

предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, Общински 

съвет - Дряново дава мандат на Ангел Данчев Ангелов - представител на 

Община Дряново в Общото събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД гр. 

Габрово, да гласува по точките от дневния ред на общото събрание, както 

следва: 

По т.1 от дневния ред: Избор на Цветелина Николаева Кайрякова за 

контрольор на „ВиК“ ООД – гр. Габрово, за срок до провеждане на конкурс –

ЗА. 

По т.2 от дневния ред: Упълномощаване на изпълнителния член на УС  

на „Български ВиК Холдинг“ ЕАД да сключи договор за възлагане на контрола 

на „ВиК“ ООД – гр. Габрово с избрания контрольор по т.1 - ЗА. 
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ПО ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА 

Предложение от ПК „ФИПКОП“ относно: Одобряване на отчета за 

разходите за командировки на председателя на Общински съвет – 

Дряново за периода 01.01.2024г – 31.10.2024г (вх.№08-01-

42/22.11.2024г) 

Докл.: Александър Македонски – председател на ПК „Финансово-

икономическа политика и контрол на обществените поръчки“. 

Александър Македонски – Благодаря Ви, г-н Георгиев! ФИПКОП предлага на 

Общински съвет – Дряново да приеме следното РЕШЕНИЕ: На основание чл.8 от 

Наредбата за командировките в страната, Общински съвет – Дряново одобрява 

отчета за извършените разходи за командировки на председателя на Общински 

съвет – Дряново Тодор Георгиев за периода 01.01.2024г – 31.10.2024г в размер 

на 232,64 лв /двеста тридесет и два лева и шестдесет и четири стотинки/, 

които са за участие в общото събрание на Националната асоциация на 

председателите на общински съвети в Република България и за посещение 

централата на Български футболен съюз във връзка с изграждането на 

футболно игрище в Дряново. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – И становища на постоянната комисия ФИПКОП. 

Александър Македонски – Приема предложението. 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване. Обикновено мнозинство в 34-та точка. Който е съгласен с така 

направеното предложение, моля да гласува: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №301 

На основание чл.8 от Наредбата за командировките в страната, 

Общински съвет – Дряново одобрява отчета за извършените разходи за 

командировки на председателя на Общински съвет – Дряново Тодор Георгиев 

за периода 01.01.2024г – 31.10.2024г в размер на 232,64 лв /двеста тридесет и 

два лева и шестдесет и четири стотинки/. 

 

ПО ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ПЕТА 

Изменение и допълнение целите на Програма за енергийна 

ефективност на Община Дряново 2021-2027 год. (вх.№07-00-

136/27.11.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Уважаеми общински съветници, в самото начало на 

заседанието описахме мотивите поради които се налага да внесем тази точка. 

Измененията касаят конкретизиране на определени цели, примерно че ще 

намалим потреблението на енергия с 10 процента годишно до постигане на 50 

% в общинските сгради, производство на ел. енергия от фотоволтаици за 

собствено потребление в размер на 240 000 KWh/година. Просто такива са 

изискванията на програмата по която можем да кандидатстваме и това е едно 

от условията. 
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Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? Нещо неясно? Преминаваме в режим на 

гласуване. Обикновено мнозинство. Който е съгласен с така направеното 

предложение в 35-та точка в дневния ред на 18-тото редовно заседание на 

Общински съвет – Дряново, моля да гласува: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №302 

На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.12 ал.2 от Закона за енергийната 

ефективност /ЗЕЕ/, Общински съвет – Дряново: 

1. Изменя и допълва целите на Програма за енергийна ефективност на 

Община Дряново 2021-2027 год., както следва: 

БИЛО: 

 Намаляване на топлинните загуби в сградите с подобряване на 

енергийните им характеристики чрез саниране (пълно или частично); 

 Намаляване разходите за горива и енергия; 

 Ефективно използване на енергийните ресурси за отопление чрез 

отоплителни системи с висока ефективност, включващи и възможности за 

регулиране на потреблението и поддържане на стабилни нормативни 

параметри на микросредата в отопляваните обекти; 

 Замяна на горива с ниска крайна ефективност с такива с по-висока 

(пелети, газификация); 

 Изграждане на системи за оползотворяване на възобновяеми енергийни 

източници (ВЕИ); 

 Популяризиране и насърчаване на добрите практики в сферата на 

договорирането за енергоспестяване в общинския сектор; 

 Намаляване емисиите на парниковите газове; 

 Модернизиране на осветлението в общинските обекти без да се намалява 

нивото на осветеност и качеството на осветлението (чрез използване на 

автоматични системи за контрол, управление, ниво на осветеност); 

 Подобряване на енергийната ефективност при уличното осветление. 

СТАВА: 

 Намаляване на топлинните загуби в сградите за подобряване на 

енергийните им характеристики чрез саниране (пълно или частично) в 10 

обществени и 10 жилищни сгради; 

 Ефективно използване на енергийните ресурси за отопление чрез 

отоплителни системи с висока ефективност, включващи и възможности за 

регулиране на потреблението и поддържане на стабилни нормативни 

параметри на микросредата в отопляваните обекти, чрез намаляване 

потреблението на енергия с 10 % годишно, до достигане на 50 % 

спестявания; 

 Годишно обновяване на 5% от общата отоплителна площ на общинския 

сграден фонд; 

 Замяна на горива с ниска крайна ефективност с по-високоефективни 

(пелети, газификация и т.н.); 
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 Изграждане на системи за оползотворяване на възобновяеми енергийни 

източници (ВЕИ) - производство на ел. енергия от фотоволтаици за 

собствено потребление в обществени сгради - 240 000 KWh/г; 

 Популяризиране и насърчаване на добрите практики в сферата на 

договорирането за енергоспестяване в общинския сектор.; 

 Намаляване емисиите на парниковите газове с 350 tC02eq/г; 

 Модернизиране на осветлението в общинските обекти, без да се намалява 

нивото на осветеност и качеството на осветлението (чрез използване на 

автоматични системи за контрол, управление, ниво на осветеност); 

 Подобряване на енергийната ефективност при уличното осветление, чрез 

подмяна на съществуващите осветителни тела с LED осветление. 

2. Упълномощава кмета на община Дряново да предприеме необходимите 

действия по изпълнение на Програмата за енергийна ефективност на Община 

Дряново 2021-2027 год. за постигане на заложените цели. 

 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 15 50 часа. 

…………/п/…………………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател на Общински съвет – Дряново 

 

…………/п/…………………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

 

…………/п/……………………    ……………/п/………………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

 

Водил протокола: /п/ 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


